
PROTOKÓŁ NR XXXII/2009
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 28 maja 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 19 50

Ad 1 a
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  otwieram  XXXII  sesję  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie. 
Witam  wszystkich  przybyłych  na  dzisiejszą  sesję.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdzam 
prawomocność obrad i od razu taka prośba do wszystkich Państwa o wyłączenie lub wyciszenie 
telefonów komórkowych. Przedstawienie porządku sesji a jeszcze może formalne sprawy Pani 
Burmistrz dzwoniła i w związku z ważnymi sprawami rodzinnymi może się godzinę spóźnić, ale 
mamy Panią Wiceburmistrz i przechodzimy do przedstawienia porządku sesji bardzo proszę.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrz – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado do porządku 
proponuję wprowadzić poprawiony druk nr 5 i 7, który był uzgadniany na posiedzeniu wspólnym 
komisji.  Z porządku obrad proponuję  zdjąć  projekty  uchwał na druku 11,  12 i  14.  To są te 
projekty uchwał, które zostały oddalone na posiedzeniach komisji

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  to wszystko,  czy  są  jeszcze  jakieś  wnioski  do porządku 
obrad?  Nie  widzę,  kto  jest  za  wniosków o  wprowadzeniu  poprawionych  druków 5  i  7  oraz 
wycofanie druków 11, 12 i 14? Kto jest za tymi zmianami proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –przegłosowujemy  cały  porządek  sesji  wraz  z 
wprowadzonymi  zmianami,  kto  jest  za  przyjęciem  porządku  sesji  po  zmianach  proszę  o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Porządek został przyjęty
Porządek sesji zwołanej na dzień 28 maja 2009 r.

I.I.                            Sprawy regulaminowe:   
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

II.II.                            Interpelacje, wnioski i zapytania radnych  
III.III.            Informacje Burmistrza:  
1) o stanie przygotowania Gminy do sezonu letniego na 2009 rok – druk nr 1
2) o stanie zasobu komunalnego na dzień 15 maja 2009 roku– druk nr 2
3) z działalności między sesjami (ustna)
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IV.IV.         Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie z kontroli 
przeprowadzonej  w  dniach:  20.02.2008  r.,  07.04.2008  r.,  09.06.2008  r.,  07.07.2008  r., 
17.07.2008  r.,  31.07.2008  r.,  kontroli  zbywania  i  wydzierżawiania  mienia gminnego w 
latach 2002-2007- druk nr 3 

a)w sprawie  przyjęcia  wyników kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  – 
druk nr 4

V.V.            Podjęcie uchwał w sprawie:  
1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009– poprawiony druk nr 5 
2) w sprawie zmiany w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 6
3) w sprawie zmiany w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009- poprawiony druk nr 7
4) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  funduszu  sołeckiego  w  budżecie  gminy 

Węgorzyno– druk nr 8 
5) w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Węgorzyna– druk nr 9
6) w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 5 lat jednego pomieszczenia w budynku 

Gimnazjum w Węgorzynie na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgorzynie– druk nr 10
7) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  trwały  zarząd  na  czas  nieokreślony  Miejskiej 

Bibliotece  Publicznej  w  Węgorzynie  nieruchomości  oznaczonej  numerami  239  i  240 
położonych w obrębie nr 1 miasta Węgorzyno oraz nieruchomości oznaczonej numerem 35/3 
położonej w obr. Połchowo (m. Runowo Pom.), Gmina Węgorzyno– druk nr 13

8) wydanie opinii odnośnie projektowych obszarów Europejskiej Sieci Ekologicznych Natura 
2000 położonych w granicach Gminy Węgorzyno- druk nr 15

9) w sprawie przystąpienia Gminy Węgorzyno do projektu „Moje gimnazjum – moja szansa” 
realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwoju wykształcenia i kompetencji w regionach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki,  Działanie 9.1 Wyrównanie szans edukacyjnych i 
zapewnienie  wysokiej,  jakości  usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty, 
Podziałanie 9.1.2 Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie 
do edukacji oraz zmniejszanie różnic, w jakości usług edukacyjnych– druk nr 16

10) w sprawie  uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr VII/52/2007 z dnia 27.04.2007  w sprawie 
określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  oraz  norm  udzielania  i 
rozmiaru  zniżek  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla    pedagogów,  logopedów, 
psychologów,  socjoterapeutów,  nauczycieli  rewalidacji  i  nauczycieli  pełniących stanowiska 
kierownicze prowadzonych przez Gminę Węgorzyno– druk nr 17

11) w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno– druk nr 18
12) w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno– druk nr 19
13) w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno– druk nr 20
14) w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno– druk nr 21
15) w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Węgorzyno– druk nr 22

VI.VI.            Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na   
poprzednich sesjach

VII.VII.            Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym  
VIII.VIII.            Wolne wnioski i komunikaty  

IX.IX.            Zakończenie obrad   

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. Czy ktoś z 
Państwa radnych ma jakieś wnioski lub uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Nie widzę, czy są 
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jakieś  uwagi?  Nie.  Kto jest  za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia?  kto jest  za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do części interpelacje,  wnioski  i  zapytania 
radnych. Bardzo proszę o zabieranie głosu. Proszę radny Hlib

Radny Hlib – pierwsza sprawa mamy okres przełom wiosny i lata, rozpoczęliśmy wykaszanie 
poboczy na drogach nie wszystkie są wykoszone nie mniej jednak mam taką prośbę jeżeli można 
jeszcze  zainterweniować  szczególnie  na łukach dróg oraz na wszelkiej  maści  skrzyżowaniach, 
ponieważ tam przejeżdża maszyna która ma odpowiednią szerokość na prostej nawierzchni ta 
widoczność jest dobra ale w niektórych miejscach czy nie można by troszeczkę szerzej. Przykład 
wyjazd z Przytonia tutaj koło stawku między Węgorzynem a Łobzem mimo wykoszenia tego 
pasa  minimalnego  ta  widoczność  nie  jest  taka,  jaka  powinna  być.  Przy  temacie  dróg  trwa 
malowanie  nawierzchni  i  rozgraniczenia  pasy  linii  ciągłych czy  będzie  to przeprowadzane  na 
całym terenie  naszego  powiatu,  na  terenie  całej  naszej  Gminy.  Wczoraj  podczas  sesji  Rady 
Powiatu została obecni tam zostali poinformowani o projekcie Powiatowego Urzędu Pracy na 
temat przedszkola w Cieszynie chciałbym zapytać, bo projekt  będzie z założenia trwał około 
dwóch lat czy cos więcej na ten temat być może warto pociągnąć temat dalej już wstępnie nawet 
teraz. Idą wakacje mamy sprawozdanie z przygotowania do sezonu letniego a moje pytanie wiąże 
się z ratownikami, jak co roku zapewne będzie problem, ale czy są szanse, aby ratownicy byli na 
tych naszych gminnych. Sezon wakacyjny to także turyści szczególnie Cieszyno, Trzebawi i tamte 
okolice i moje pytanie dotyczy informacji czy posiadamy, czy istnieje w ogóle możliwość, aby 
były wzmożone tam patrole czy Strażnik  Miejski  czy nasi  policjanci  czy na ten okres dwóch 
miesięcy coś tam będzie więcej. Najważniejsze pytanie docierają informacje do nas, że nauczyciele 
filii Runowo w Mieszewie i w Sielsku otrzymują bodajże nie wiem czy to są wypowiedzenia czy 
przeniesienia jakieś takie niepokojące ruchy się odbywają i w związku z tym mam pytanie co się 
szykuje tak naprawdę? Czy mamy przyszłość taką, że od września jednak tych szkółek małych nie 
będzie? Dziękuje 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa radnych? Proszę radna 
Kamińska

Radna Kamińska – pierwsza sprawa, jeszcze w tamtym roku jesienią wpłynęło od mieszkańców 
z Mieszewa ci,  którzy  na  dworcu mieszkają,  wpłynęło pismo do Pani  Burmistrz  z  prośbą  o 
załatwienie jakiś tam formalności na kolei i do dzisiaj nie mają odpowiedzi a chcieliby usłyszeć 
mieszkańcy czy Pani Burmistrz w ogóle zajmowała się ta sprawą czy też nie żeby taka odpowiedź 
do nich dotarła, bo pismo na pewno jest z jesieni. Następna sprawa prosiłam o ta lampę u nas 
tam przy bibliotece i przy okazji o ten chodnik czy jest możliwość tego zrobienia czy też nie jak 
na  to  władza  patrzy.  Następna  sprawa  również  związana  ze  szkołami  chciałabym  zapytać 
prawdopodobnie  w  projekcie  organizacyjnym  Pani  Burmistrz  nie  pozwala  wprowadzać 
Wicedyrektorów jaki jest tego powód, bo jeżeli mamy tylu koordynatorów w Gimnazjum i nie 
wiadomo gdzie jeszcze a przecież te funkcje mogą prowadzić Wicedyrektorzy którzy przy okazji 
pomogą dyrektorom więc chciałabym znać powód 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Kołodyński proszę
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Radny Kołodyński – dziękuję, mam trzy interpelacje pierwsza aby wystąpić do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich o to aby poprawili ta fuszerkę którą zrobili na drodze wojewódzkiej w ciągu drogi 
dlatego, że okazało się, że jak lepili dziury to było fajnie przyszedł deszcze wypłukał to co było 
przykryte tą dziurę i mamy dziury ponownie uważam, że ponownie powinniśmy wystąpić do nich 
o to żeby tą  fuszerkę naprawili.  Drugie  pytanie mam w sprawie strażnika  jak się  okazało na 
ostatniej  sesji,  że  przychód z  tytułu  mandatów wynosił  prawie,  160  tys.  zł  koszt  utrzymania 
strażnika wynosi bodajże 25 tys. rocznie w związku z tym mam pytanie takie konkretne czy nie 
warto byłoby zastanowić się o zatrudnieniu drugiej osoby administracyjnej. Ta Pani, która teraz 
wykonuje  tą  część  administracyjną  opisową,  biurokratyczna  typowo  czy  nie  warto  byłoby  ją 
zatrudnić,  jako strażnika,  przeszkolić,  jako  strażnika,  zatrudnić  tym bardziej,  że  jest  uchwała, 
którą  żeśmy  podjęli  w  ubiegłej  kadencji  o  zatrudnieniu  dwóch  strażników,  byśmy  stworzyli 
kolejne miejsce pracy dla osoby, która z tego, co się dowiedziałem bardzo sumiennie wykonuje tą 
pracę  a  przychody  są  dosyć  wymierne  w  stosunku  do  poniesionych  kosztów.  Trzecie  moje 
pytanie ma może nie z mojego podwórka a z runowskiego podwórka czy to, co w Runowie 
Pomorskim koło kościoła się robi czy jest na to pozwolenie na budowę i czy jest na to projekt, 
bo przepraszam bardzo, ale jakoś nie widziałem żeby jakieś projekty czy pozwolenia na budowę 
spłynęły żadnych tablic informacyjnych i nie wiem czy to jest nie legalne czy to jest projekt czy to 
jak sobie ktoś wymyślił i tak sobie chodniczki kładzie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Kaliciński zgłaszał

Radny  Kaliciński –  to  mam interpelacje  do  Pani  Burmistrz  w sprawie  drogi  wyjazdowej  z 
cmentarza w Runowie droga powiatowa jest wykoszona ładnie,  ale mimo wszystko trawa jak 
rośnie nie ma widoczności w kierunku patrząc na Siedlice a to już będzie do nas należała, bo to 
jest droga dojazdowa do cmentarza, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Cierpisz proszę 

Radny Cierpisz – ja w sprawie wycięcia tego żywopłotu między Cieszynem a Winnikami jest 
żywopłot on jest tak wysoki,  że ogranicza widoczność skręcając z Chociwla do Cieszyna tam 
można  czasami  zostać  już,  o  przycięcie  to  jest  Zarząd  Dróg  Krajowych  Stargard  będzie 
podejrzewam

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Wiceprzewodniczący Rady proszę

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Szymko –  ja  nie  otrzymałem  odpowiedzi  na 
interpelację składana na ostatniej sesji w temacie drogi w Sielsku tej drogi, która ma być robiona z 
pozyskanych  funduszy  mieszkańcy  pytają,  natomiast  nie  wiem,  co  odpowiedzieć.  Informację 
otrzymaliśmy na ostatnia sesję, że ta droga ma być robiona od posesji 46 do posesji 56 ma być 
nalewka bitumiczna natomiast od posesji 56 do posesji 62 ma być utwardzona kruszywem nie 
wiem, czym różnią się mieszkańcy z posesji od 56 do 62 a od tych, którzy mieszkają od posesji 46 
do 56 uważam, że temat powinno się załatwić kompleksowo całą drogę, bo będzie powtórka w 
temacie Gardna tam gdzie był bruk to pozostał i mamy problem do dzisiaj.  Także prosiłbym 
żeby  Pani  Burmistrz  na  piśmie  przedstawiła  konkretną  odpowiedź  i  taką  trzeba  udzielić 
mieszkańcom. Kolejna moja interpelacja widzę, że są łatane dziury powiat już coś działa tylko 
praktycznie od lat powtarzam to, że gmina nie potrafi dogadać się z powiatem, jeżeli pracownicy 
z Rejonu Dróg Powiatowych jada i łatają dziury na przykład w Zwierzynku na drodze powiatowej 
to na drodze gminnej są dwie dziury 50 metrów odległość od drogi powiatowej i już jest trudno 
załatać.  Mamy tu  Pana Wicestarostę  myślę,  że wypadało by  się  dogadać mniejsze  koszty  dla 
powiatu i dla Urzędu Gminy i podjęliśmy uchwałę w temacie przekazania jak gdyby zamiany dróg 
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tutaj chodzi o Sielsko o tą drogę asfaltową żeby się nie okazało, że te dziury nie będą załatane 
przez powiat i przez gminę dlatego należałoby to dopilnować, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, bardzo proszę Przewodnicząca Rady Osiedlowej

Przewodnicząca Rady Osiedlowej – mam parę takich pytań, ponieważ na Osiedlu 40- lecia jest 
plac zabaw dokładnie nie wiem czyj on jest, na jakim placu. Ostatnio Rada Osiedlowa postarała 
się i udało nam się załatwić piasek i wsypaliśmy do piaskownicy, ale urządzenia, jakie się tam 
znajdują  są  bardzo  niebezpieczne  i  ostatni  dziecko  miało  taki  delikatny  wypadek,  ponieważ 
przecięło sobie rękę i trzeba było to szyć, dlatego prosiłabym żeby coś z tym placem zrobić 
przynajmniej  na  okres  wakacji,  kiedy  dzieci  będą  to  użytkować  znacznie  więcej  niż  obecnie. 
Chciałabym się dowiedzieć coś więcej na temat inwestycji Orlik, 2012 bo z tego, że przetarg był 
to wiem a co dalej, bo było powiedziane, że do końca maja wejdą buldożery i jakoś ich nie widzę 
i chciałabym jeszcze wiedzieć, jeśli chodzi o Orlik 2012, jaka jest to inwestycja czy tez tam są 
przewidziane szatnie, bo tego też jest nam trudno się dowiedzieć, dziękuję bardzo

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę Panie sołtysie

Sołtys Runowa  – ja chciałem się dowiedzieć, bo dwa dni temu miałem telefon od dyrektora 
Zarządu Melioracji w sprawie likwidacji naszego mostku przez park i chciałem się dowiedzieć czy 
to jest prawda, bo ludzie tam nie pozwolą, dlatego, że połowa ludności chodzi tamtędy do pracy, 
bo asfaltem iść to się kilometr nadrabia a do pracy jak do pociągu idą to jest przydatne 

Sołtys  Winnik –  ja  chciałem  się  zapytać  jak  jest  realizowana  uchwala,  w  jakim  stanie 
przydomowych oczyszczalni czy są jakieś wnioski? Druga sprawa to się powtarzam takie pytanie 
jak wjechać do parkingu Koniczynka od strony Chociwla nie naruszając przepisów drogowych, 
bo  obiecano,  że  to będzie  malowane  a  nikt  mi  nie  odpowiedział.  Następnie,  jaki  jest  status 
prawny przechodnia i rowerzysty na trasie od Słowiańskiej do banku, jaki jest status prawny, bo 
spotkałem się z taką sytuacja, że rowerzysta mówi, że ja mam pierwszeństwo a pieszy mówi, że ja 
mam pierwszeństwo a to jest chodnik niczym nieoznaczony. Komunikat przepraszam, ale chcę 
tylko poinformować sołtysi w liczbie 15 ufundowali fundusz nagród pieniężnych z tak zwanych 
nie słusznie pobranych diet za sesję, którą żeśmy opuścili ufundowaliśmy nagrodę pieniężną dla 
najlepszego ucznia z Gimnazjum, który wychodzi z Dobrej Nowogardzkiej tylko dla uczniów z 
terenu Węgorzyna i  w Gimnazjum im.  Orła  Białego też  będą dwie  nagrody proporcjonalne. 
Regulamin nasz przewiduje, że nominatami będą mieli średnią powyżej 4,5 to wszystko dziękuję 
bardzo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, bardzo 
proszę Panie sołtysie

Sołtys  Sielska –  ja  chciałbym żeby  te  pobocze  trochę  więcej  kosili,  bo  teraz  zarośnięte  są 
pobocza i te dziury łatać, bo w ogóle nic nierobione jest coraz to większe się robią

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  nie  widzę  chętnych  do  zabierania  głosu  i 
przechodzimy do kolejnego punktu informacje Burmistrza. Pierwsza informacja o przygotowaniu 
gminy do sezonu letniego na 2009 rok jest  ona na druku nr 1 bardzo proszę,  jeśli  są  jakieś 
pytania. Bardzo proszę radny Hlib
Radny  Hlib –  w  miesiącu  lipcu  zajęcia  prowadzone  Kraśnik,  Połchowo,  Przytoń  mamy 
wyliczankę podpunkt „e” proponowane zajęcia  basen, „g” wyjazd do kina i „h” jednodniowa 
wycieczka a może coś więcej na ten temat i przede wszystkim za czyje środki?
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy Pani Burmistrz zechciałaby odpowiedzieć na te pytania?

Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado z uwagi, że 
nie ma Pani Burmistrz wszystkie odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to ja w tej samej sprawie dot. informacji o przygotowaniu 
Gminy  do  sezonu  letniego  podzielę  się  swoimi  uwagami  brakuje  mi  tu  informacji  takich,  o 
których mi radny Hlib mówił w interpelacjach, informacja o ratownikach na jeziorze o godzinach 
otwarcia Ośrodków Zdrowia czy są dodatkowe jakieś dyżury prowadzone przez te Ośrodki być 
może weekendowe jakieś dyżury, bo w tej chwili takich dyżurów nie ma czy jest jakaś prewencja 
prowadzona przez policję czy może są jakieś dodatkowe patrole czy będą te dodatkowe patrole w 
weekendy  albo  w  godzinach  późniejszych  niż  teraz  nasz  posterunek  może  takie  informacje 
można by tu umieścić, bo informowanie, że policja jest od bezpieczeństwa a Ośrodki Zdrowia od 
zdrowia to raczej wszyscy wiemy. Czy są jeszcze jakieś wniosku lub uwagi do informacji na druku 
nr 1? Jeśli nie ma to przechodzimy do kolejnego druku nr 2 jest to informacja o stanie zasobu 
komunalnego na dzień 15 maja 2009 r. Bardzo proszę, jeśli są jakieś wnioski lub uwagi, bardzo 
proszę radny Hlib 

Radny  Hlib –  znowu  brakuje  mi  części  informacji  w  tym  sprawozdaniu  nie  można  się 
dowiedzieć jak wygląda realizacja uchwały dotycząca sprzedaży części mieszkań za symboliczną 
złotówkę. Druga sprawa po tragedii w Kamieniu Pomorskim inspekcje budowlane i wszystkie 
kontrole bardziej konsekwentnie wyciągają od właścicieli nieruchomości i mam pytanie, w jakiej 
sytuacji jest tak naprawdę to budownictwo i jak to wygląda czy nie będziemy mieli sytuacji, że 
przy  najbliższej  kontroli  będziemy  musieli  przeprowadzić  z  jakiegoś  budynku  ileś  ludzi  czy 
rodzin, prosiłbym o uzupełnienie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jeszcze jakieś wnioski lub uwagi? Proszę 
radny Mazuro 

Radny Mazuro –  informacja  o  stanie  zasobu  mienia  komunalnego to jest  nasz  taki  bardzo 
delikatny temat, bo jak uchwalamy budżet zawsze o tych mieszkaniówkach mówimy to ten zasób 
mieszkaniowy jest słabego stanu technicznego tu w tej informacji mamy informacje taka krótką i 
jak  zauważyliście  Państwo my część  projektów uchwał  żeśmy na dzisiejszej  sesji  zostały  one 
oddalone  Pani  Burmistrz  wyłączyła  je  z  dzikszej  sesji  dotyczyły  głównie  zasobów  mieszkań 
socjalnych czy kierunków budownictwa socjalnego przeznaczania pieniędzy, ale w tej informacji 
mam, tu pozytywnie  opiniują  kontenery tu w poprzednich uchwałach mieliśmy już budowę i 
lokalizację obiektów socjalnych, dlatego tamte tematy zostały wycofane i na ten temat o stanie 
zasobów komunalnych będzie zwołana specjalna komisja Budżetowo – Gospodarcza i Społeczno 
– Oświatowa, bo my na sesji nie możemy dyskutować w temacie, możemy tylko temat jest tak 
rozległy,  że  my  musimy  znać  już  strategię  w  zasobie  komunalnym,  co  robimy,  bo  to,  że 
mieszkania  komunalne  trzeba  będzie  budować  to,  co  pytaliście  Pan  Hlib  pytał  o  Kamień 
Pomorski o nasze lokale niedługo na pewno dostaniemy opinie, że ten lokal na Kopernika nie 
nadaje się do zamieszkania jak ściany są tekturowe czy inne to pewnie będzie nakaz gdzieś ich 
przekwaterować. To nie może być znowu prowizorka, bo ten lokal na Kopernika to chyba starszy 
radny  Pan  Sobczyk  wie,  że  to  tez  miał  być  na  krótki  okres  a  to  się  stało,  jako  normalne 
mieszkania praktyczne nasze komunalne a to było tylko na okres przejściowy i budowa teraz w 
Połchowie kontenery w Runowie to informacja o stanie lokali komunalnych będzie szczegółowo 
rozważana na posiedzeniu wspólnym komisji, ale do pytam, bo to jest ważne, bo tu się pisze, że 
sposobem na odzyskanie zaległości jest zgłoszenie najemców do Krajowego Rejestru Długów, te 
długi w ciągu roku wzrosły nam 58 tys. tak podstawowych plus 92 odsetek w ciągu roku to mamy 
150 tys. rosną nam długi na zasobie komunalnym przecież tak nie może być Pani Burmistrz musi 
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jakieś działania zrobić a te lokale socjalne czy kontenery musimy budować, ilu dłużników mamy 
wpisanych do Krajowego Rejestru Długów, bo to jest bat

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, rady Kołodyński 

Radny  Kołodyński –  ja  ma  takie  pytanie  też  właśnie  dotyczące  punktu  pierwszego  stanu 
mieszkalnictwa,  który wiąże się z punktem trzecim lokale socjalne,  kto jest u nas w Urzędzie 
odpowiedzialny za odbiór prac wykonywanych na budynkach socjalnych i komunalnych, dlatego 
Pani Burmistrz wie a Państwo nie liczni wiedzą, że pewnej niedzieli kilka tygodni temu byśmy 
mieli Kamień Pomorski dwa u nas gdyby ta sytuacja wydarzyła się w nocy ci ludzie by spłonęli. 
Okazało się, że fachowiec, który wykonywał instalację elektryczną w mieszkaniach komunalnych 
na Kopernika za przeproszeniem tak spartolił robotę, że zaczęła się instalacja palić i pytam się, 
kto jest odpowiedzialny za to czy ktoś to odbiera? Czy się robi i idzie to dalej w nie pamięć a płaci 
się komuś grube pieniądze, kto partaczo wykonał robotę, dziękuję.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ja  mam takie  pytanie  raczej  do Pani  prawnik  czy  Rada 
Miejska nie powinna decydować o zasobie komunalnym tego typu, że na przykład łączy się lub 
dzieli lokale na inne czy to nie należy do kompetencji Rady, bo Rada odpowiada też za zasób

Pani  Agnieszka  Litke  Radca  Prawny –  w  ustawie  o  samorządzie  gminnym  wskazuje  w 
artykule 18 kompetencje Rady i takich kompetencji ja tam się nie dopatrzyłam 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś wnioski? Nie widzę, przechodzimy do 
kolejnej  informacji  jest  to  informacja  Burmistrza  z  działalności  między  sesjami  ustna  a  Pani 
Burmistrz nie ma a może przygotowała na piśmie?

Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza - nic nie wiem

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  punkt  wyczerpany  przechodzimy  do  kolejnego 
przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie z kontroli zbywania i 
wydzierżawiania mienia gminnego w latach 2002 – 2007 protokół jest na druku nr 3. Chciałabym 
poformować  Wysoką  Radę,  bo  do  nich  były  skierowane  wyjaśnienia  zdań  odrębnych 
zgłoszonych do protokołu Komisji  Rewizyjne wyjaśnienia złożyła radna Halina Kwiatkowska, 
która jest jednocześnie Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Państwo radni otrzymali skserowane 
wyjaśnienia,  czyli  można  się  zapoznać  czy  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski  do  protokołu 
pokontrolnego. Proszę radny Hlib

Radny  Hlib –  tutaj  po  podpowiedzi  sołtysa,  dziękuję,  chciałbym  zapytać  odnośnie  tego 
wyjasnienia,  które  otrzymaliśmy  dzisiaj  przed  sesja  fajnie  wyjasnienie  jest  tylko  Komisja 
Rewizyjna składa się z trzech członków prosiłbym o wyjasnienie 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ja  przeczytała,  że  to  wyjasnienie  zostało złożone  przez 
radną Halinę Kwiatkowską, która jednocześnie pełni funkcje przewodniczącej, każdy z radnych 
miał  takie  prawo  takie  wyjasnienie  złożyć.  Sama  autorka  tej  informacji  być  może  udzli 
odpowiedzi, ale jej dzisiaj nie ma. 

Radny Hlib – dlatego nie oczekuje dzisiaj

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radna Kamińska proszę
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Radna Kamińska – powiem tylko tyle Pani Kwiatkowska złożyła zdanie odrębne do tyczące 
całej tej procedury, którą żeśmy zrobili,  wyjaśnienie, Komisja na ten temat była najtrudniejszą 
komisją,  najtrudniejszym procederem w działalności  Komisji  Rewizyjnej,  ponieważ  ze  strony 
Urzędu było ewidentne utrudnianie pracy Komisji i tutaj nie ma Pana Woltera, ale zgodziłby się, 
Komisja  obradowała  na  6  spotkaniach  można  powiedzieć  trzy  kartki  napisane  a  6  razy  się 
spotykali niestety materiały na Komisje nie były nam dostarczane, nawet w pewnym momencie, 
kiedy żeśmy prosili to zostało nam powiedziane, że się kseruje do ABW to wtedy istniało i tam 
się kserowało bardzo dużo materiałów nie mogła ich Komisja dostawać w pewnym momencie 
stwierdziliśmy, że pojawiły się inne materiały niż zostały nam wyłożone, więc dziwi mnie, że jest 
zdanie odrębne Pana Woltera, bo na Komisji jego nie było takiego zdania nie było takiego zdania 
a teraz jest nagle dziwnie to brzmi

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje, radny Mazuro proszę

Radny  Mazuro –  materiałów  z  Komisji  Rewizyjnej  mamy  praktycznie  sporo,  ale  mamy 
precedens w pracy Komisji Rewizyjnej, że doszło do zaproszenia osób żeby składały wyjaśnienia 
przed Komisją Rewizyjną jak w Sejmie praktycznie. Na Komisję Rewizyjną zostaje zaproszony 
Burmistrz Stanisław Konarski, Halina Hołubicka ta Pani od wyceny, Pani Burmistrz to z Urzędu, 
Pani z Tygodnika Łobeskiego, przesłuchanie pełne i z tego przesłuchania dla wyjaśnienia tego 
procederu to dotyczyło tej działki żwironośnej w Ginawie a to, że jest to teren mój znany i wiele 
z  tamtych  czasów  wiedzieliśmy  jak  te  tereny  zostały  kupowane  czy  przekazywane  przez 
Wojewodę do Gminy a w drugiej ręce sprzedawana koncesja dla żwirów i Komisja prowadziła 
postępowanie ABW prowadziło dochodzenie takie medialne, prasa miała, co pisać przecież ABW 
powinno zamknąć pół Gminy a Komisja Rewizyjna nie wiem, co jeszcze powinna zrobić z tych 
materiałów.  Obrzuciło  się  błotem zrobiło  się  jakieś  rzeczy  i  cisza  Pan  Wolter  pisze  zdanie 
odrębne na działkę 88/4 już napisał zdanie odrębne,  ale pisze,  że na działkę 1251/8 nie ma 
zdania odrębnego nawet dzisiaj nie dostałem, nie zdążył napisać pewnie. Zdania odrębne, co tu 
są stanowiska to jest zawiła treść ich postępowań Komisja Rewizyjna nie ma wiedzy na pewno na 
tyle żeby tak szczegółowo postawić zarzuty czy podważyć tylko podzieliła się z radnymi swoimi 
wnioskami i radni teraz podejmą decyzję, co teraz z tymi wnioskami z Komisji Rewizyjnej zrobić 
tu któryś radny pytał między czasie ile mieszkań sprzedano, sprzedano przez 6 lat około 50 lokali 
mieszkalnych mamy 183 według sprawozdania informacji  z  mienia  komunalnego.  Komisja  tu 
sprawdziła te sprzedaże z jednego okresu prac Burmistrza z drugiego okresu prac Burmistrza 
powinno być wniosek za mało sprzedano mieszkań komunalnych a my w tej chwili  będziemy 
remontować,  budować  budynek  socjalny.  Sprzedaż  mienia  gminnego  sprowadziło  się  do 
zakwestionowania to, co Komisja sprawdziła dwóch działek to nasze działki takie sztandarowe 
publiczne  sprzedaż  terenu  przy  plebanii  i  grunty  sołectwa  Wiewiecko  w  Ginawie  wiecie,  że 
wnioski będą dyskutowane, ale takimi swoimi uwagami chciałem się podzielić 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuje,  kto  z  Państwa radnych?  Bardzo proszę  Panie 
sołtysie 

Sołtys Winnik – czytałem te sprawy, bo byłem zainteresowany tymi sprawami, ale to nie oto 
chodzi swoje zdanie na ten temat mam chciałem zwrócić Państwu uwagę na taką jedną rzecz 
może  dwie  a  mianowicie  taki  chochlik  drukarski  jak  ja  to  nazywam,  bo  Komisja  Rewizyjna 
skupiła się  na tak zwane mieszane mieszkaniowe i  tu są  mocne zarzuty w stosunku do Pani 
Burmistrz nie ustosunkuje się do tego mieszane, mieszkaniowe i tak dalej,  ale sami zobaczcie 
Państwo sama Komisja pisząc też popełniła i to też jest chochlik drukarski, bo napisała tak na 
stronie 13 w dniu 28.08 zawarto akt notarialny umowę sprzedaży na działkę 88/4 za cenę 200.000 
zł  rozkradając  cenę sprzedaży  na 4  raty i  nie  rozkładając  tylko rozkradając  tak jak  mieszany 
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mieszkalny  tu  tylko  takie  moje  zdanie  i  przyszłościowo  chciałbym  wiedzieć,  jeżeli  było  6 
posiedzeń żeby było napisane, kiedy to było żebym wiedział, w jakich to dniach 

Radna Kamińska – daty są

Sołtys Winnik – może nie zauważyłem przepraszam i tu porównałem sobie tez uchwałę, bo tak 
na wniosek jest bardzo rażąco przekroczona uchwałą niestety uchwała jasno precyzuje sprzedać i 
koniec a co robi dalej procedury inne zgoda za to odpowiada Burmistrz, ale nie można napisać, 
że uchwała nie została zrealizowana. Tylko tyle i tu, że się powołuje na studium to jest prawem 
lokalnym także chciałem zwrócić uwagę na chochlik drukarski, który ma znaczenie tutaj w tym 
sporze według tego to by wyszło, że jakby celowo, ja nie wiem może i celowo, ale dokładnie tak 
wygląda, że te chochliki się zdarzają wszystkim a jak znam tutaj pewne pisma w Gminie a znam 
ich dość dużo to jak matryca pierwsza weszła to już nikt nie poprawia i tak leci, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, ja również chciałabym się podzielić wnioskami i 
uwagami zacznę może od tego chochlika drukarskiego uważam, że to nie jest chochlik, ponieważ 
jak dobrze sobie przypominam Pani Burmistrz świadomie podała w artykule, który się ukazał 
swego czasu, że musiała doprecyzować zapisy w studium i to doprecyzowanie polegało na tym, 
że zmieniła mieszany na mieszkalny, więc nie możemy mówić, że to jest chochlik, o którym nie 
wiedziała, bo sama Pani Burmistrz się do tego przyznała, że musiała to doprecyzować. Drugi mój 
taki wniosek jest do zdania odrębnego Pani Burmistrz gdzie na stronie drugiej w podpunkcie e 
Pani  Burmistrz  pisze  stwierdzenie  Komisji,  iż  Burmistrz  obiecała  działkę  dla  firmy  PBO  - 
Grinbud jest niepoważne i świadczy, że komisja zamiast opierać się na dokumentach będących w 
posiadaniu urzędu, formułuje zarzuty ma potrzeby kampanii wyborczej. Ja uważam, że ten zapis 
wprowadzony przez Panią Burmistrz  jest  nie  na miejscu,  ponieważ nie  wnikam tu,  na jakich 
dokumentach bazowała komisja, ale ja pamiętam sesje, ponieważ je prowadzę i w 2007 roku od 
stycznia Pani Burmistrz chciała, aby Rada podjęła uchwałę na zbycie tej działki na Grunwaldzkiej 
22  i  już  wówczas  jej  gościem  był  Pan  prezes  firmy  PBO  -  Grinbud  dalsze  działania  Pani 
Burmistrz  dotyczące  budowy  bloku  również  sugerowały  na  to,  że  ten  oferent  to  firma  tu 
przytoczona nawet spotkanie, którego inicjatorem była Pani Burmistrz odbyło się w Urzędzie 
tutaj w październiku 2007 gdzie jeszcze nie było przetargu i już na tym spotkaniu firma PBO- 
Grinbud przedstawiała projekty plany podpisywała umowy nie będąc jeszcze właścicielem tego 
gruntu bo jeszcze przetarg się nie odbył to tyle z moich uwag i odczuć. Czy ktoś z Państwa?

Sołtys Winnik – żeby nie było,  że ja tu kogoś bronie  tylko,  jeżeli  powołujemy się na jakieś 
dokumenty  to  bym  bardzo  prosił  precyzyjnie.  Ja  akurat  wydrukowałem  sobie  „Echo 
Węgorzyna”, bo tam też było powoływanie się i tutaj Pani Burmistrz to było listopad 2007 rok i 
tu  pisze  ja  nie  wiem  może  do  tego  tez  trzeba  było  powołać  komisje  o  interpretację  Pani 
Burmistrz, ale to już inna rzecz ja tu chciałem w studium jest zapis, że działka jest przeznaczona 
pod budownictwo  o funkcjach  mieszanych,  czyli  mieszkaniowych  i  usługowych.  Należało  to 
doprecyzować, bo funkcja mieszkaniowa to może być dom jednorodzinny,  blok mieszkalny z 
powierzchnią handlową na dole. Kiedy radni podejmowali w sprzedaży działki to wypowiedzieli 
się za blokiem bez usług. Ja tylko tak czytam nie chce być jakimś tam i to rzeczywiście wszyscy 
wiedzieli 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  ktoś  z  Państwa  jeszcze  chciałby  zabrać  głos  w tej 
sprawie? Proszę Wicestarosta

Pan  Ryszard  Brodziński  Wicestarosta –  Pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado,  szanowni 
Państwo ja pozwoliłem sobie przyjść na dzisiejszą sesję z uwagi na fakt, że wielokrotnie w sposób 
niegodziwy zostałem pomówiony o działania szkodliwe na rzecz Gminy i swoja obecnością chcę 
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służyć  wszelkim wyjaśnieniom,  jeżeli  jakiekolwiek  pytania  by  były  a  do zabrania  głosu jakby 
spowodował Pan radny Mazuro mówiąc, że w sprawie tak zwanej żwironośnej działki w Ginawie 
sprzedaży tej nieruchomości.  Agencja Bezpieczeństwa Wewnętrznego prowadziła dochodzenie 
otóż Pani Burmistrz skierowała zawiadomienie o popełnienie przestępstwa przeze mnie, bo to 
mnie dotyczyło akurat ta sprawa i Agencja Bezpieczeństwa Wewnętrznego odmówiła wszczęcia 
postępowania po dość długim wstępnym rozpoznaniu tematu. Ja byłem na takiej rozmowie a 
wiem to stąd, że starałem się mówić konkretnie, rzeczowo i wiarygodnie tak jak mi na to wiedza 
moja  pozwalała  i  wtedy  pouczono  mnie,  że  to  nie  jest  zeznanie  to  jest  dopiero  wstępne 
rozpoznanie czy jest powód na temat wszczęcia postępowania dochodzenia, o jakim mówił Pan 
radny  Mazuro  po  rozpoznaniu  sytuacji  wiem,  że  Agencja  Bezpieczeństwa  Wewnętrznego 
odmówiła wszczęcia postępowania, ponieważ nie dopatrzyła się żadnych uchybień w związku z 
tym,  że  tego  rodzaju  organy  jak  ABW,  CBŚ  jak  Policja  nie  działają  samoistnie  tylko  pod 
nadzorem  Prokuratury  to  postanowienie  przez  ABW  zostało  zatwierdzone  przez  Panią 
Prokurator Łobeską na tę decyzję Pani Burmistrz Karpowicz złożyła zażalenie do Sądu bodajże 
w październiku  ubiegłego roku  odbyła  się  rozprawa sądowa w tej  sprawie  i  Sąd podtrzymał 
decyzję  ABW, iż  w sprawie  nie  było podstaw do wszczęcia  śledztwa,  ze  popełnione  zostało 
przestępstwo  i  taka  uwaga  na  marginesie  troszeczkę  będzie  korespondowała  Pan sołtys  taki 
krótki  komentarz  do  zdania  odrębnego  jesteśmy  podatnikami  wszyscy  nawet  pracujący  w 
Urzędzie i za nasze pieniądze pracują pracownicy w Urzędzie, więc mamy prawo oczekiwać, że 
Urzędnicy wiedzą, co robią i wiedzą jak działają a nie robią to, co im się wydaje i Pan radny 
Wolter zarzuca nam w swoim zdaniu odrębnym w związku z powyższym uważam, że Burmistrz 
Stanisław Konarski i Wiceburmistrz Ryszard Brodziński świadomie sprzedali działkę nie rolną 
przeznaczoną na eksploatację w całym procesie w całej procedurze administracyjnej działaliśmy z 
pełnią świadomości i wiedzieliśmy, co robimy i podtrzymujemy decyzję, które zostały podjęte w 
całej rozciągłości, ponieważ nasze działania wynikały z dokumentów, dziękuję bardzo

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  Pani  Mecenas  mam do  Pani  takie  pytanie  w 
związku z tym, że w zdaniu odrębnym Mariana Woltera jest wniosek, co Rada powinna zrobić z 
takim wnioskiem złożonym na piśmie bez żadnego projektu uchwały na stornie 20 w materiałach 
jest  zapis  w  związku  z  tym  wnioskuje  do  Rady  Miejskiej  o  przyjecie  mojego  wniosku  o 
skierowanie sprzedaży działki 88/4 do Naczelnej Izby Kontroli w Szczecinie celem zbadania

Pani Agnieszka Litke Radca Prawny - ale co ma Rada zbadać nie rozumiem

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jest to wniosek

Pani Agnieszka Litke Radca Prawny - członka Komisji Rewizyjnej, żeby Rada zwróciła się do 
NIK o zbadanie?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – celem zbadania tej sprzedaży

Pani Agnieszka Litke Radca Prawny - czyli złożenie zawiadomienia 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a co z uchwałą radnego nie ma dzisiaj obecnego
Pani Agnieszka Litke Radca Prawny -   najlepiej ja bym zrobiła na następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli w tej chwili się tym nie zajmować?

Pani Agnieszka Litke Radca Prawny -   dokładnie
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  bardzo,  czy  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski  do 
protokołu tej kontroli do zdań odrębnych, do wyjaśnień złożonych przez radna Kwiatkowską? 
Jeśli nie ma przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 4 ponieważ Rada jest zobowiązana 
przyjąć wyniki kontroli Komisji Rewizyjnej. Czy jakieś wnioski do projektu uchwały? Nie widzę 
przechodzimy do głosowania,  kto jest  za  przyjęciem uchwały  w sprawie  przyjęcia  wniosków 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie? Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/343/2009
w sprawie przyjęcia wyników kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu porządku sesji podjęcie 
uchwał w sprawie na druku nr 5 mamy wprowadzony do porządku poprawiony druk nr 5 w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009 proszę Komisje o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje już procowały 
na poprawionym druku nr 5 i zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Skarbnik czy można tak szybciutko, czym różni się ona 
od tego druku nr 5, który był rozesłany do radnych 

Pani Skarbnik – te zmiany są pochylonym drukiem zaznaczonym, czyli punkt 3 i punkt 3 czyli 
jest to zmiana z wniosku Pani dyrektor Gębki dotycząca zmiany paragrafu z 4210 na 4170 do 
których Pani Burmistrz nie ma upoważnienia są to umowy, Rada musi podjąć uchwałę a żeby 
zawrzeć umowę o dzieło lub zlecenie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radna Kamińska

Radna Kamińska – ja mam takie pytanie w takim układzie Pani Elu czy te pieniążki idą na 
Kuratora tej Pracowni Oświatowej, bo on ma być pod nadzorem gminy bezpośrednio tak? To są 
pieniądze wzięte z budżetu Gimnazjum

Pani Skarbnik – w uchwalonym budżecie było 15 tys. w jednostce budżetowej Gimnazjum i tam 
było w paragrafie 4210 na funkcjonowanie tej pracowni i teraz w ramach tych pieniążków tych 15 
tys. jest zmniejszenie o te 9072 na zakupy a zwiększenie na umowy zlecenia dla koordynatora i 
instruktora plastyki i muzyki. Nie jest to dokładanie tylko w ramach budżetu są to zmiany 

Radna Kamińska – tylko dziwi mnie to, że wystąpiła z tym Pani dyrektor Gębka?

Pani Skarbnik – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś uwagi lub wnioski? Nie widzę przechodzimy 
do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym poprawiony druk nr 5 w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 8
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/344/2009
w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009 

(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  jest  na  druku  nr  6  w sprawie 
zmiany w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski do tego projektu uchwały? Nie ma. 
Przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 6? Kto jest za proszę o 
podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/345/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009 

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały mamy na poprawionym druku nr 7 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje pracowały już 
na poprawionym druku nr 7, Komisje wnioskują o następujące zmiany w § 3 a) punkt 1 wykreślić 
30.000,00 zł, b) punkt 10 wykreślić 175.000,00 zł. Do powiem te 30 tys. to były pieniądze jak 
gdyby przeznaczone na budowę budynku socjalnego w Połchowie gdzie jak dzisiaj mówiłem, że 
o budowie mieszkań socjalnych będziemy rozmawiać w szerszym gronie a punkt 175 tys. to jest 
dokładka  do  Orlika  i  Orlik  miałby  kosztować  1.000.207  Komisje  stanęły  na  stanowisku,  że 
zostajemy ten 1.000.007 bo z tego by się sprowadziło, że Gmina musiałaby własnych środków 
wyłożyć na budowę boiska, czyli w granicach 550 tys. własnych środków by trzeba było dołożyć 
do budowy Orlika. Wiemy, że były ofert niższe i była oferta niższa od miliona, bo było ofert 12 
były oferty wyższe o 20% od tego, co my w budżecie przyjmowaliśmy, że możemy do Orlika 
pracować do sumy miliona z drobnymi ruchami w tej chwili się okazuje już, że nie 1.000.000 a 
1.000.200 Pani Przewodnicząca Rady Osiedlowej zapytała, co z szatniami pewnie się dowiemy, 
ale w projektach tam były przewidziane jakieś budynki ja szczegółów nie znam, ale oferta była 
jedna  gdzieś  około  10  % niższa  niż  milion  i  komisja  nie  wie,  co  przetarg  nie  jest  jeszcze 
rozstrzygnięty. Komisje stanęły na stanowisku, że za milion budujemy powyżej na dzisiaj to jest 
temat nie do przeskoczenia 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dziękuję, proszę Przewodnicząca Rady Osiedlowej 

Przewodnicząca  Rady  Osiedlowej  p.  Stasiak –  to  mnie  trochę  martwi  to,  co  Pan radny 
powiedział, ponieważ nie mam pojęcia na temat tych ofert, które były, nie mam pojęcia, jaki to 
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był projekt  z szatniami czy bez i  chciałabym poinformować tutaj  radnych,  że na nie jednym 
Orliku już byłam i teraz byłam w Łobzie gdzie Orlik jest przy samej Szkole Podstawowej nr 2 i 
powiem szczerze, że ludzie, którzy podjęli decyzję o budowie tego Orlika plują sobie w twarz, że 
nie wybudowali szatni, bo było powiedziany przy budowie, że szatnie będą wykorzystywane ze 
szkoły to jest totalna bzdura, ponieważ szkoła kończy lekcje a w ciągu dnia jest wykorzystywane 
przez uczniów kończy lekcje i są zamykane i koniec. Zajęcia odbywają się naprawdę super sprawa 
zapraszam wszystkich radnych do Łobza żeby zobaczyć, że tam żyje ten Orlik, ż dzieciaki po 
prostu nie świrują nie wariują i jest osoba, która to cały czas pilnuje prowadzi zajęcia.  Proszę 
Państwa te dzieci nie chodzą nie pałętają się po mieście. Przeraża mnie fakt nie dołożenia 175 tys. 
gdzie chyba po to jest Rada Miejska, aby tworzyć takie rzeczy, które mają wpływ na rozwój dzieci 
i jest to naprawdę korzystne, bo jak mówią rodzice mi, bo pracuje z paniami, które mieszkają w 
Łobzie,  że ich dzieci  prawie się przeprowadziły na ten Orlik,  ponieważ cały czas się coś tam 
dzieje  biorą  piłki,  bo dostają  przy otwarciu Orlika,  więc  coś się  tam cały czas dzieje  a mnie 
przeraża nie dokładanie,  175 tys.  myślę,  że nie  jest  to nic strasznego,  ale  nie mam pojęcia  o 
ofertach,  więc  mówić  mi  jest  ciężko,  ale  mnóstwo  na  przykład  Kalisz  Pomorski,  który  ma 
troszeczkę więcej  buduje  drugi  Orlik  nie  tak daleko 2 km i  tam jest  tez  Euroboisko  i  Orlik 
naprawdę wstyd mi

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  zejdźmy  do  naszych  realiów  ja  nie  wiem,  czemu  Pani 
Przewodnicząca Rady Osiedlowej się wstydzi przecież Komisja nie wycofała inwestycji z planu, 
inwestycja będzie realizowana tu jakieś  lamenty to trochę przed czasem. Czy są jeszcze jakieś 
wnioski do projektu uchwały? Proszę Panie sołtysie

Sołtys Sobczyk – przykro mi,  ale nie  zgodzę się tutaj  z moją przedmówczynią  bardzo miłą 
koleżanka, ale mam swoje zdanie, że w tej chwili Orlik jest przesytem w mieście Węgorzyno, bo 
jest stadion gdzie się prowadzi nie edukacyjno – wychowawczą tylko komercyjną dwie hale a 
dlaczego tak mówię, nie mówiłbym gdyby przynamniej w 50 albo 60 % na wsiach były, jako takie 
boiska tego typu, co jest w Mieszewie, my nie chcemy jakiś wielkich boisk. To fajnie, że wszystkie 
dzieci przyjdą i będą na Orliku i jeżeli 175 to my zrobimy wszystkie każdemu po 20 tys. zł to żeby 
dziecko ze wsi tez mogło sobie wyjść wziąć piłkę i grać, bo jestem przekonany, że tak przez pół 
roku będą chodzić na Orliki, ale zaraz Sparta wyczynówka położycie łapę i pójdziecie grać, bo 
tam jest jak to się nazywa, ale przecież wszystko można pogodzić dzieci ze wsi jest ich więcej w 
stosunku do miastowych one przyjeżdżają, ale później wyjeżdżają i resztę spędzają tam to dobrze 
by  było  dać  te  pieniądze.  Tu  apel  do  radnych  kochani  Weście  parę  takich  boisk  i  tak  jak 
Mieszewo zróbcie naprawdę te dzieci nie maja gdzie proszę zobaczyć ja mówię, że oni grają tam 
gdzie chcą, ale to jest inna sprawa, pamiętajcie Państwo, że ten Orlik generuje koszty przecież to 
nie jest tak, że fajnie wszystko tylko tu musi być cały czas i jest przesyt tych rzeczy w Węgorzynie 
i zobaczcie ile tych dzieci na tym stadionie jest 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję za cenne uwagi, proszę radna Kamińska

Radna Kamińska –  pierwsze  pytanie  to  z  Komisji  powtórzę  tak  jak  się  okazało,  że  mamy 
dokładać  prawie  600  tys.  to  stwierdziliśmy,  że  zapytałam  tutaj  kolegę  w  Mieszewie  boisko 
kosztowało  23  tys.,  więc  mamy  wszystko  załatwione  ja  jestem  przeciw  Orlikowi  z  całym 
szacunkiem nie dam ani złotówki więcej jak będzie to ode mnie zależało, ale tez inni maja głos, 
dlatego, że to jest za droga impreza i za te pieniądze zrobimy wszystko i jak będzie chciał jakiś 
nasz miejscowy to będzie miał i jestem przeciwna czemuś takiemu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę radny Mazuro
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Radny Mazuro – ta oferta była jedna poniżej 10 % poniżej miliona i jest temat czy ta oferta 
zostanie przyjęta czy nie przyjeta. Oferent złożył taka ofertę i jego bajka żeby wybudował za to 
trzeba kierownika budowy czy nadzór żeby zrobił zgodnie z projektem, ale boisko Orlik to jest 
dobre dla  nas do grania  w piłkę,  bo na tym boisku piłka nie  odskakuje  i  sobie  krzywdy nie 
zrobimy. Z tego boiska piłkarze jak zaczną trenować tak zawodowo to nie da się grać na tym 
naszym boisku, które jest w Węgorzynie nie powiem, że na kocich łbach, ale jedzie się w różny 
teren i tam są inne boiska. Boisko treningowe dla Spraty to jest ta płyta górna dobra, ale jeżeli 
będzie się trenować na Orliku to żadnego meczu się nie wygra na trawie, bo to jest inna gra. Ja 
wspomniałem  na  Komisji  i  w  życiu  widziałem  kilka  boisk  i  Pani  Joasiu  widziałem  boiska 
pełnowymiarowe.  Chińskie  wykładziny  tez  są  dobre,  ale  krótkotrwałe  markową  jak  sobie 
założymy to i milion dwieście braknie. Tylko ja na Komisji powiedziałem, że ja mam do boiska 
dołożyć 200 tys. to dwoma rękoma się podpisuje, że te dwieście tysięcy dam na budownictwo 
socjalne, bo my praktycznie na wiosnę nie wybudujemy a do Orlika dołożymy milion dwieście 
pewnie braknie a chcemy mieszkania socjalne budować przecież to jest temat nie 200 a 500 tys. 
na mieszkania socjalne będzie tzreab zrobić czy to będą kontenery czy inne i po gospodarsku 
wole 300 dać na Orlik a reszte zostawić na te budownictwo socjalne i więcej nie dawać

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jeszcze  jakieś  wnioski  lub  uwagi?  Jeśli  nie 
przechodzimy do głosowania wniosków Komisji o wykreślenie 30 tys. z punktu 1 i wykreślenie 
175 tys. z punktu 10, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Wnioski zostały przyjęte

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  wnioski  zostały  przyjete  przegłosowujemy  uchwałę  z 
przyjętymi wnioskami Komisji. Kto jest za przyjęciem uchwały z wnioskami Komisji? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/346/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 15 minutową przerwę

- 15 minut przerwy –

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kontynuacji naszych obrad jesteś my przy 
druku nr 8 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
budżecie gminy Węgorzyno. Proszę Komisje o opinię 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  połączone  komisje 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – przepraszam nie zauważyłam witamy Panią Burmistrz. Czy 
są jeszcze jakieś wnioski lub uwagi? Nie wiedzę. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 8? 
Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/347/2009
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  druk  nr  9  jest  to  projekt  uchwały  w  sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Węgorzyna. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – projekt uchwały na druku 
nr 9 sporządziła Pani Pacholska nie wiem na czyj wniosek jest zrobiony projekt uchwały, bo nie 
ma nigdzie podpisu, ale Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała pozytywnie a Komisja 
Społeczno – Oświatowa projekt uchwały zaopiniował negatywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś wnioski lub uwagi do tego projektu 
uchwały? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Węgorzyna? Kto jest za proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 5
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/348/2009
w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Węgorzyna 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
10  jest  to  projekt  uchwały  na  użyczenie  na  okres  5  lat  jednego  pomieszczenia  w  budynku 
Gimnazjum w Węgorzynie na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgorzynie. Proszę Komisję 
o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę. Przechodzimy 
do głosowania, proszę radny Kołodyński

Radny  Kołodyński –  przy  okazji  tego  druku  powiem jest  to  samo co  wioska  internetowa 
Sielsko, Zwierzynek  z tym, że jest ta funkcja bardziej rozwinięta dlatego, że będziemy posiadać 
11  stanowisk  komputerowych  plus  do  tego  będzie  wideo  centrum  z  którego  będą  mogły 
korzystać szkoły, urzędy. Jest to 113 m2 jest to pomieszczenie gimnazjum pracownia kulturalno –
oświatowo i  między innymi,  dlatego się  zwracałem o rozwój  nowej  remizy.  Pani  mówiła,  że 
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będziemy  remontować  to,  co  jest    właśnie  dla  takich  projektów  trzeba  nam  większego 
pomieszczenia  bo ten projekt  trwa 5  lat  i  po tych 5 latach te  komputery  nie  sprzedamy nie 
rozdamy ale przejdą na własność OSP i wieli monitor który ma mieć 55 cali do przeprowadzenia 
wideo konferencji  gdzie  będzie  miało Węgorzyno,  Baszkowice  i  miejscowość koło Koszalina 
tylko nie pamiętam jaka  właśnie może dlatego warto by pomyśleć o budowie remizy.

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak - mogę coś dodać tylko?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – czy to pomieszczenie ta salka to ona będzie 
tylko i wyłącznie na te wioski czy dalej będą się odbywały te zajęcia, które są czy nie traci swojej 
funkcji obecnej?

Pani Burmistrz – odpowiedź jest już udzielona

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę Panie sołtysie

Sołtys Sobczyk – bo mnie ciekawi jak to wygląda z tą wsią 11 monitorów i ta sala to znaczy 
strażacy będą siedzieć i patrzeć czy jak to będzie, czy jest jakiś program, bo jak pamiętam miały 
być balety, domy kultury ostatnio miały być malowania a teraz będzie wiejska wioska internetowa, 
jak można będzie się kształcić czy ja będę mógł się uczyć angielskiego 

Radny Kołodyński – odsyłam Pana na stronę, optolandu jeżeli by sobie Pan łaskawie zajrzał na 
stronę optoland jest to partner projektu. Faktycznie wioska internetowa mówi się ogólnie o całej 
ziemi, że to jest globalna wioska nie mówi się globalne miasto tylko globalna wioska ostatniego 
czerwca tego roku finalizuje się ten projekt pozyskiwania tych środków na sprzęt komputerowy 
wart będzie około 110 tys. zł około 200 tys. będzie kosztowało to wideo centrum i to nie jest dla 
strażaków to jest  bardzo mylne,  to jest dla  wszystkich to nie jest  tak,  że 11 strażaków sobie 
przyjdzie i gierki będą robić absolutnie broń boże, żadnych gierek nie będzie, żadnych allegro. 
Będzie można tak jak Pan mówił język angielski proszę bardzo będzie Pan mógł skorzystać z 
internetu i to jest dla wszystkich mieszkańców i dla malucha i dla starszej osoby i to nie jest dla 
strażaków my tylko  będziemy przekazywać to narzędzie  dla  tych,  którzy  będą chcieli  z  tego 
skorzystać a jeżeli więcej szczegółów to wysyłam Pana na stronę optoland a to jest firma, która 
wyposaża te świetlice w komputery i chciałem powiedzieć, że Węgorzyno OSP dopiero w tym 
roku bo podniesiono próg w kwietniu do 5 tys. mieszkańców i tym Węgorzyno się załapało ale to 
tyle resztę odsyłam na stronę

Sołtys Winnik – dobrze, że się staracie i w ogóle tylko jak to jest, bo jedno jest w Sielsku drugie 
jest tutaj czy to będzie skoordynowane czy każdy sobie ja tak głośno myślę, ale jeżeli Pani X uczy 
nas angielskiego i są komputery, bo to ktoś musi robić czy będziemy tylko podglądać to, co się 
dzieje w tej globalnej wiosce to na dobrą sprawę każdy ma ja wiem to musi być skoordynowane ja 
nie neguje tego ale chciałbym, żeby było to spięte służyło wszystkim ja nie mówię, że od razu ale 
mówię, że to powinno być skoordynowane a nie Sielsko, Zwierzynek  będzie miało swoje o to mi 
tylko chodzi a tak to chwała temu 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –   dziękuję  ja  myślę,  że  konkretniejszych  informacji 
otrzymamy w momencie gdy będzie otwarcie tej inwestycji 

Radny  Kołodyński –  ja  jeszcze  raz  odsyłam  Pana  na  stronę  internetową  tam  zostaną 
zaspokojone Pana wątpliwości
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Radny Mazuro – zaskoczył mnie Pan sołtys, bo ktoś to musi koordynować, więc my wcześniej 
podjęliśmy  uchwałę  i  przeznaczyliśmy  pieniądze  mimo tego,  że  mamy instruktorów plastyki, 
muzyki i będziemy mieli koordynatora, ale sołtys myślał o koordynatorze całej gminy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  proszę o spokój jeszcze Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz -  chciałaby uzupełnić, że dwa centrum internetowe już działają tak jak było 
powiedziane w Sielsku i w Zwierzynku i komputery służą mieszkańcom i jak się pojawiła szansa 
zdobić trzeci ten projekt internet na wsi dla OSP Węgorzyno i powiedzieć, że nie mamy miejsca 
czy  za  wszelką  cenę  wziąć  i  znaleźć  miejsce  i  tak  zrobiliśmy  Pan Paluch  załatwił  wszystkie 
formalności i zdobył ten projekt globalna wioska internet na wsi i jest czasowo całe centrum w 
pracowni, bo na dzień dzisiejszy nie mamy wolnego pomieszczenia żeby to ulokować. Oczywiście 
funkcja pracowni oświatowo – kulturalnej nie ucierpi na tym tutaj uspokajam Przewodniczącą 
Rady Osiedlowej,  ponieważ tak jak zaplanowane są zajęcia  w pracowni tak się będą odbywać 
działa  w pracowni  sekcja  muzyczna,  plastyczna,  szachowa i  od września  taneczna oczywiście 
taneczna zajęcia będą na hali, ale są to sekcje, które działają w tym centrum i jest koordynator 
pracowni Pani Dorota Moroz i ona będzie odpowiedzialna za skoordynowanie wszystkich zajęć, 
wszystkich uczestników opracowanie grafiku korzystania tych stowarzyszeń i wszystkich sekcji. 
Już od dzisiaj  pracownia  jest  czynna od 9 do 20 a  nawet ruch AA jest  czynny do 22 także 
pracownia jest wykorzystywana maksymalnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  proszę Panie sołtysie

Sołtys Słomiński -  ja chciałem powiedzieć, że to nie może być zamknięte bo od 16 do 21 musi 
być otwarte wszystkie  dni od poniedziałku do niedzieli  i  jak  nie otwarte to zaraz z Katowic 
dzwonią dlaczego nie otwarte

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dziękuję ja jeszcze bym chciała żeby powiedzieć nam o tej 
inwestycji czy tu wkład gminy jest jakiś ?

Pani Burmistrz – zero

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ja tak słyszałam ale chciałam głośno powiedzieć,  że tu 
wkład własny gminy jest zerowy tylko pomieszczenie gmina udostępnia a wartość inwestycji jest 
rzędu 300 tys. złotych 

Pani  Burmistrz –  tylko  Węgorzyno,  bo  Zwierzynek,  Sielsko  80  tys.  złotych,  bo  to  jest 
kompletny zestaw

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  Panie sołtysie proszę

Sołtys Korcz – tak prawdę mówiąc to nie ma co tak szaleć z tymi komputerami bo tak będzie jak 
z telewizorami z komórkami każdy będzie miał to są wyrzucone pieniądze bo za pięć lat każdy 
będzie miał komputer 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ale to dostajemy za darmo

Sołtys Korcz – darmo czy nie, ale każdy będzie wolał sobie w domu posiedzieć przejrzeć to niż 
w jakieś świetlicy 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dziękuję myślę, że wyczerpaliśmy już ten temat jeśli nie ma 
wniosków ani uwag przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 10 
kto jest za proszę o podniesienie ręki  
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/349/2009
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 5 lat jednego pomieszczenia w 

budynku Gimnazjum w Węgorzynie na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgorzynie
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  jest  na  druku nr  13 a  dotyczy 
wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd na czas nieokreślony Miejskiej Bibliotece Publicznej 
w Węgorzynie nieruchomości oznaczonej numerami 239 i 240 położonych w obrębie nr 1 miasta 
Węgorzyno oraz nieruchomości  oznaczonej  numerem 35/3 położonej  w obr.  Połchowo (m. 
Runowo Pom.), Gmina Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  ja  tylko  mam  takie  pytanie,  bo  swego  czasu 
biblioteka przestała być naszą jednostka budżetową a stała się instytucja kultury w związku z tym 
statut  przerabialiśmy.  Czy  w  związku  z  tym  gmina  może  oddać  w  trwały  zarząd  jakąś 
nieruchomość czy powinna tylko użyczyć, bo na przykład szkołą, które są jednostki budżetowymi 
do wystawienia  NIP potrzebne  było  akt  władania  nieruchomością  wtedy Rada podejmowała 
uchwałę w tej sprawie i wtedy był taki projekt uchwały przygotowany na oddanie w uzyczenie, 
mimo, że to są nasze jednostki budżetowe tu biblioteka jest instytucją kultury, czyli nie jest już 
naszą jednostką budżetową utrzymuje się z dotacji przekazywanej z gminy czy my możemy oddać 
w trwały zarząd 

Pani Burmistrz – z tego, co pamiętam to szkoła w Runowie tez ma oddana nieruchomość w 
trwały  zarząd,  więc  tu  nie  ma  znaczenia  forma  jednostki  organizacyjnej  tylko  po  prostu 
regulowanie stanu prawnego naszych jednostek 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dobrze,  ale  biblioteka  nie  jest  już  naszą  jednostką 
budżetową jest instytucja kultury

Pani Burmistrz – nie ma znaczenia jest jednostką gminną i tutaj została taka forma wybrana 
oddania w trwały zarząd 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja nie pamiętam, na jakiej zasadzie jest udzielana dotacja dla 
biblioteki czy to jest dotacja taka jak dla stowarzyszeń czy to jest konkurs i biblioteka przystępuje 
do tego konkursu? Nie? Czyli jest dalej traktowana jak nasza jakaś podjednostka 

Pani  Elżbieta  Grabowska  Skarbnik  Gminy –  biblioteka  jest  osobowością  prawną  jest 
instytucja kultury otrzymuje z gminy dotację 
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Pani  Mecenas  Agnieszka  Litke –  jest  osoba  prawna  wpisana  do rejestru  Ministra  tak  jak 
instytucje kulturalne i to jest tak, że jak tworzymy taka instytucję to wpisujemy ja do rejestru 
Ministra i ona w momencie wpisania staje się osobą prawną 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy – nie jest wpisana do rejestru Ministra jest wpisana 
do rejestru gminy 

Pani Mecenas Agnieszka Litke – tak i stąd zdobywa osobowość prawną aczkolwiek z tego, co 
widzę to mój kolega pozytywnie zaopiniował, więc na pewno to sprawdzał 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  jeśli  komisja  nie  ma uwag i  nie  ma żadnych wniosków 
myślę, że zbadała ten temat

Pani Mecenas Agnieszka Litke – ja poproszę 5 minut żeby jeszcze sprawdzić

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze to ogłaszam przerwę 10 minut

- 10 minut przerwy – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja proszę o spokój Pani mecenas proszę 

Pani Mecenas Agnieszka Litke – rzeczywiście tutaj się wkradł błąd, dlatego, że w uzasadnieniu 
było, że to jest jednostka organizacyjna i mój kolega nie wiedząc, że to jest ta osoba prawna nie 
zgłosił uwag do tej uchwały. Generalnie,  kiedy mamy osobę prawną nie możemy korzystać z 
trwałego zarządu nie jest jednostką gminy w znaczeniu budżetowym w związku z tym ja bym 
proponowała żeby Państwo po prostu oddali w użyczenie tą działkę, bo taki sam będzie tego 
efekt, jeśli chodzi o odpłatność w związku z tym proponuję zamienić z trwały zarząd na wyraża 
zgodę na użyczenie na czas nieokreślony i teraz będziemy mieli  wszystko zgodnie z ustawą o 
nieruchomościami a wiadomo, że nieruchomości te też mogą być przedmiotem użyczenia 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękujemy, Pani Mecenas w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w użyczenie czy zgody na użyczenie

Pani  Mecenas  Agnieszka Litke – myślę,  że  tak bardziej  poprawnie  to mówi kodeks,  czyli 
umowa dotyczy użyczenia a nie oddania w użyczenie, więc ja bym tu na użyczenie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy podstawa prawna tutaj się nie zmienia?
Pani Mecenas Agnieszka Litke – nie,  nie  zmienia  się a nie zmieni,  bo nie będziemy mieli 
ustawy o gospodarce tej 43 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze to ja stawiam wniosek, aby ten projekt na druku nr 
13  wprowadzić  takie  zmiany,  że  w  tytule  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  na  czas 
nieokreślony i tak dalej w § 1 wyraża zgodę na użyczenie na czas nieokreślony i dalej tak jak w 
treści oraz wniosek o przygotowanie poprawnej podstawy prawnej. Kto jest z przyjęciem mojego 
wniosku? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – przegłosowujemy projekt uchwały ze zmianami, kto jest za 
podjęciem uchwały ze zmianami proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/350/2009
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd na czas nieokreślony Miejskiej 

Bibliotece Publicznej w Węgorzynie nieruchomości oznaczonej numerami 239 i 240 
położonych w obrębie nr 1 miasta Węgorzyno oraz nieruchomości oznaczonej numerem 

35/3 położonej w obr. Połchowo (m. Runowo Pom.), Gmina Węgorzyno.
(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
15 w sprawie wydania opinii odnośnie projektowych obszarów Europejskiej Sieci Ekologicznych 
Natura 2000 położonych w granicach Gminy Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały negatywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  wnioski  lub  uwagi?  Proszę  radny 
Mazuro

Radny Mazuro – na komisji  nie  tylko leciał  temat Regi  i  Brzeźniczki  Węgorzy,  ale  powstał 
problem dopływach do tej rzeczki  i kolega Adam Hlib nas przekonał, że Ukleja dochodzą te 
ochrony środowiska i tych innych dorzeczy to zaraz zacznie się tworzyć jakieś programy zakazy, 
zaraz zakaz będzie wstępu wejścia i dostajemy, ale opinia będzie negatywna a ten obszar tej sieci 
ekologicznej  i  tak  wprowadzi  to  niczym  nie  skutkuje  jak  byśmy  mieli  budowle  w  temacie 
gminnym  i  wykazaliśmy,  że  tam  przebiega  autostrada  my  nie  mamy  takich  tematów  żeby 
uzasadnić tylko tej  natury jest  za dużo i  mało,  kto korzysta  z tej  natury.  Natura 2000 to się 
wyłącza  z  użytkowania  a  Dorzecze  Regi  porównam do kół  łowieckich  strefa  ochronna  orła 
naszego,  strefa  ochronna  kwiatków  nie  wolno  wchodzić  nie  wolno  polować  przy  orłach  w 
okresach lęgowych ptactwa,  ale  jak  mamy grunt rolny  i  nie  możemy wejść praktycznie  za to 
płacimy czynsze i do gminy i do Nadleśnictwa a tych obszarów mamy już dużo i mówi się, że 
rolnicy mają dopłaty przy podstawowych dopłatach żadnych dopłat rolnicy nie mają, jeżeli wejdą 
programy to jest 20 % do wartości, jaką unia nam daje, ale to niewiele rolników jest, bo to jest 
stosy papierów do robienia, ale część robi to i tylko część w tym się łapią, czyli mówiąc, że ta 
natura coś nam przynosi nie tylko dodatkowe obowiązki i ograniczenia.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  tu  projekt  uchwały  dotyczy  tylko  opinii,  więc 
obojętnie, co postanowimy w sprawie tej opinii to, jeśli ma ta natura i ten obszar wejść to i tak 
wejdzie.  Jeśli  nie  ma  żadnych wniosków ani  uwag.  Przechodzimy  do głosowania  kto  jest  za 
podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 15? kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 0
Przeciw - 7
Wstrzymało się - 4
Uchwała nie została podjęta
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  druk  nr  16  w sprawie  w  sprawie  przystąpienia 
Gminy  Węgorzyno  do projektu  „Moje  gimnazjum –  moja  szansa”  realizowanego  w ramach 
Priorytetu  IX  Rozwoju  wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach  Programu  Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 Wyrównanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej, jakości 
usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty,  Podziałanie  9.1.2  Wyrównanie  szans 
edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic, w 
jakości usług edukacyjnych, czy może ktoś nam to wyjaśnić, co to jest za projekt?

Pani Sylwia Pyszna Podinspektor – na komisji  wyjaśniałam w tamtym miesiącu w kwietniu 
składaliśmy  ankietę  w  ramach  właśnie  tego  projektu  żeby  pozyskać  pieniądze,  czyli  kółka 
wyrównawcze  dla  dzieci  w  klasach  pierwszych  żeby  na  koniec  testu  gimnazjalnego  miały 
podwyższone możliwości nauki znaczy wyższe wyniki, dlatego, że teraz obecnie poniżej średniej, 
które uzyskali uczniowie z klas trzecich było chyba 59% poniżej średniej krajowej punktów z 
testu gimnazjalnego i to jest na kółka z przedmiotów ścisłych dla uczniów żeby podnieść ich 
wyniki właśnie na tym teście. Tutaj mówiłam komisji, że żadnego wkładu to znaczy tylko dowóz 
musimy zapewnić dzieciom na zajęcia. Na razie to jest wniosek i nie wiadomo czy ten wniosek 
przejdzie Gmina Karlino jest liderem my jesteśmy partnerem 98% gmin z całego województwa 
zachodniopomorskiego są partnerami, więc praktycznie całe województwo bierze udział w tym 
projekcie. To będą zajęcia 4 prawdopodobnie u nas by powstały 4 grupy zajęć takich po 11 osób 
w każdej grupie takie były wytyczne tam w projekcie, nie wiem więcej informacji, dwie godziny 
tygodniowo będzie  takich zajęć to będzie  matematyka 55% będzie  obejmowała resztę będzie 
chemia, fizyka, geografia to będzie według uznania dyrektora podzielone, jakie były wyniki ile 
uczniów 

Pani Burmistrz – Pani Sylwio prowadzą nauczyciele naszych szkół tak?

 Pani Sylwia Pyszna Podinspektor – tak prowadzą nauczyciele za to będzie wynagrodzenie 
dodatkowe w ramach projektu na razie to był wstępne ustalenia 60 zł za godzinę dla nauczyciela. 
Ogólnie to ma być 100 godzin lekcyjnych w całym projekcie a on będzie od 11 miesięcy do 
dwóch lat to jeszcze będą ustalenia we wniosku jak tam lider ustali. Tak jak mówiłam wniosek 
będzie złożony o przystąpienie 4 czerwca, dlatego Pani Burmistrz już nie długo będzie jechała 
podpisać do kuratorium, więc już będzie na pewno, jaki będzie ten wniosek napisany i będą już 
na 100% dane, jakie będą tego wniosku i trak jak mówiłam to będą dwie godziny lekcyjne w 
tygodniu 100 godzin lekcyjnych na cały projekt dla jednej grupy, w której jest 11 osób a 44 osoby 
od nas się kwalifikuje 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękujemy, proszę radny Mazuro

Radny Mazuro – ja chcę się podzielić swoim spostrzeżeniem w tej chwili mówiłem o Naturze 
2000 o Orłach mamy tutaj  orłów tylko musimy ich doszkolić  i  nie  wiem jak nauczyciele  się 
określili, ale boje się, że ten, który się nie chce uczyć to i tak się nie nauczy. To jest program, 
który  ma  tych  orłów  podciągnąć  w  edukacji.  Kiedyś  pamiętam  były  zajęcia  po  lekcjach  i 
nauczyciele umieli wpłynąć na uczniów żeby próbowali się edukować. Trzeba ich szkolić, ale nie 
wiem ile  z  tego  efektu  będzie,  bo  jak  rodzice  się  nie  przyłożą  to  z  tym szkoleniem  trzeba 
zobowiązać rodziców 

Radny Hlib – ja już podczas komisji dopytywałem się o dzieci z okręgu Zwierzynek Mieszewo 
one uczą się w Dobrej tutaj było dopowiedziane, że jako takich kosztów nie będzie ponieważ 
wstępnie  założono,  że tak plan zostanie  zmodyfikowany  żeby te dzieci  nie  jeździły  w tą  i  z 
powrotem nawet były obawy, że jak on już pojedzie do domu to nie wsiądzie na dodatkowe 
zajęcia i chciałem się zapytać czy wyjaśniła się sprawa Dobrej i dzieci z tych dwóch miejscowości, 
bo z tego co wiem wyniki Dobra ma gorsze od naszego gimnazjum
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Pani  Burmistrz –  w  tej  chwili  nie  mogę  odpowiedzieć,  bo  nie  znam  szczegółowo  całego 
projektu  tak  jak  wyjaśniała  Pani  Sylwia  dopiero  w  poniedziałek  podpisuje  umowę  o 
współdziałaniu i będziemy wiedzieć więcej

Przewodnicząca  Rady  Osiedlowej  p.  Stasiak –  ja  chciałem  się  zapytać  czy  wiadomo ile 
kosztuje  cały projekt  skoro jest  98% gmin,  które  biorą  udział  w tym projekcie  to koszt  jest 
bardzo duży a całość z tego, co wiem to jest 11 mln na całe zachodniopomorskie. Z tego co 
wiem niektóre szkoły same piszą do tego Kapitału Ludzkiego zresztą i moja szkoła też i tak się 
trochę martwię a Dobra to dostała w tamtym roku 2 mln na to działanie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dobrze czy są jeszcze jakieś uwagi lub wnioski? 

Pan Józef  Drozdowski – czy  do tego też będą uczęszczały dzieci,  bo większość dzieci  jest 
dojeżdżających czy to będzie  w godzinach popołudniowych a są  jeszcze  zajęcia  pozalekcyjne 
mówimy o gimnazjum. Czy będzie zapewniony dojazd tych dzieci?

Pani  Sylwia  Pyszna  Podinspektor –  właśnie  to  jest  też  dla  dzieci  dojeżdżających  właśnie 
mówiliśmy, że dojazd będzie po stronie gminy. Na spotkaniu Pani dyrektor mówiła, że będzie się 
starać plan tak ułożyć żeby nie było, że dzieci pojadą do domu i potem ich specjalnie przywożą 
tylko od razu po zajęciach i żeby ten dojazd był troszkę później 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  jeśli  nie  ma  więcej  wniosków  i  pytań  to 
przechodzimy do głosowania kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 16? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/351/2009
w sprawie przystąpienia Gminy Węgorzyno do projektu „Moje gimnazjum – moja 

szansa” realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwoju wykształcenia i kompetencji w 
regionach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 Wyrównanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej, jakości usług edukacyjnych świadczonych w 

systemie oświaty, Podziałanie 9.1.2 Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic, w jakości usług 

edukacyjnych
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały jest w sprawie uchylenia  uchwały 
Rady  Miejskiej  nr  VII/52/2007  z  dnia  27.04.2007  w  sprawie  określenia  tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz norm udzielania i rozmiaru zniżek obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla    pedagogów, logopedów, psychologów, socjoterapeutów, nauczycieli 
rewalidacji  i  nauczycieli  pełniących  stanowiska  kierownicze  prowadzonych  przez  Gminę 
Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – opinia komisji jest krótka 
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto w tym temacie chciałby zabrać głos? proszę 
radny Mazuro

Radny Mazuro – obydwie komisje zauważyły, że koordynator przyłożył się mocno do zmian 
projektu uchwały raz żeśmy zmieniali poprawiliśmy i teraz poprawiliśmy drugi raz i w tej chwili 
mamy uchylić uchwałę, która obowiązuje i na dzień dzisiejszy obowiązują dwie uchwały. Komisje 
stanęły  na  stanowisku  dobra  trzeba  uchylić  uchwałę  bo będzie  trzeba  albo  już  są  pieniądze 
wypłacane ale to się  jeszcze nie ukazały w Dzienniku Urzędowym województwa ale uchwała 
która przyjęliśmy w poprzedniej jest babolem czyli możemy pracować dalej koordynator ma się 
nieźle 

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – może ja wyjaśnię, to była pomyłka w moich 
dokumentach, które posiadam nie było uchwały z 2007 roku nie było też jej  przy arkuszach 
organizacyjnych, jakie szkoły składały w poprzednim roku po prostu ta uchwała nie występuje w 
moich dokumentach. Przeoczenie, że nie zapytałam czy istnieje jakaś młodsza wersja 

Radna Kamińska – chcę tylko powiedzieć, że my zgłaszaliśmy Pani na komisji, że jest nowsza 
wersja, bo myśmy wiedzieli, ale nam mówiono, że nie ma 

Radny Mazuro – ja wrócę do tej ostatniej, bo też wróci na kolejnej sesji

Pani Burmistrz – ja nie rozumiem Pana Przewodniczącego, o co chodzi z tą uchwałą, którą 
Rada uchwaliła to ona jest podjęta i będzie opublikowana i będzie obowiązywała i ja nie wiem, 
jeżeli są jakieś uwagi to proszę formalnie zgłosić a nie sugerować, że jest jakiś babol, bo samo 
określenie babol dla pracy burmistrza i radnych, którzy podejmują dokumenty nie jest stosowne. 

Radny Mazuro – przyjmujemy raz uchwałę zmieniamy później znów przyjmujemy i uchylamy 
jedną a później drugą teraz uchylamy uchwały, które obowiązywały to, jeżeli tą uchylamy to w tej 
ostatniej, którą podjęliśmy pewnie jest błąd i ja nie będę pracował przed dokumentami, bo nie 
mam przed sobą, ale tam coś innego żeśmy zapisywali i ostatnie paragrafy nie będą się zgadzały 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jakieś  wnioski?  Nie  widzę.  Przechodzimy  do 
głosowania kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 17? Kto jest z aprosze o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 5
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/352/2009
w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr VII/52/2007 z dnia 27.04.2007 w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz norm udzielania i 
rozmiaru zniżek obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla   pedagogów, logopedów, 

psychologów, socjoterapeutów, nauczycieli rewalidacji i nauczycieli pełniących 
stanowiska kierownicze prowadzonych przez Gminę Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego druku nr 18 w sprawie nadania 
tytułu zasłużony dla Gminy Węgorzyno. Proszę komisję o przedstawienie
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Przewodnicząca  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej  p.  Kamińska –  komisja  druk  ten 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jakieś  pytania?  nie  widzę.  Przechodzimy  do 
głosowania, kto jest z podjęciem uchwały na druku nr 18? Kto jest z aprosze o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad  11  radnych, głosowało: (radny Wilk nie 
głosował)
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/353/2009
w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny druk nr 19 w sprawie nadania tytułu zasłużony dla 
Gminy Węgorzyno Panu Józef Piekarzewicz. Proszę komisję 

Przewodnicząca  Komisji  Społeczno – Oświatowej  p.  Kamińska –  komisja  zaopiniowała 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania uwagi lub wnioski? Nie widzę. Kto jest 
za przyjęciem uchwały na druku nr 19? Kto jest z aprosze o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad  11  radnych, głosowało: (radny Wilk nie 
głosował)
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/354/2009
w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  druk  nr  20  również  w  sprawie  nadania  tytułu 
zasłużony dla Gminy i Miasta Węgorzyno dla Pana Mieczysława Łagowskiego. Proszę komisję o 
opinię

Przewodnicząca  Komisji  Społeczno – Oświatowej  p.  Kamińska –  komisja  zaopiniowała 
pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  nie  ma  uwag  ani  wniosków?  Nie  widzę. 
Przechodzimy do głosowania, kto jest z przyjęciem uchwały na druku nr 20? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad  11  radnych, głosowało: (radny Wilk nie 
głosował)
Za - 7
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta
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Uchwała Nr XXXII/355/2009
w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy i Miasta Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny druk nr 21 w sprawie nadania tytułu zasłużony dla 
Gminy Węgorzyno dla Pani Marii Salomon. Proszę komisję

Przewodnicząca  Komisji  Społeczno – Oświatowej  p.  Kamińska –  komisja  zaopiniowała 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, są jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę. Kto jest za 
podjęciem uchwały na druku nr 21? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad  11  radnych, głosowało: (radny Wilk nie 
głosował)
Za - 7
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/356/2009
w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  druk  nr  22  w  sprawie  nadania  honorowego  obywatela 
Gminy Węgorzyno dla Pana Henryka Piekarzewicz Proszę komisję

Przewodnicząca  Komisji  Społeczno – Oświatowej  p.  Kamińska –  komisja  zaopiniowała 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, są jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę. Kto jest za 
podjęciem uchwały na druku nr 22? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad  11  radnych, głosowało: (radny Wilk nie 
głosował)
Za - 6
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 4
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXXII/357/2009
w sprawie nadania tytułu Honorowy obywatel Gminy Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę radna Kamińska

Radna Kamińska -  powiem tak wnioski przeszły ale bardzo mi przykro, że nie znalazła się taka 
osoba  która  zna  mieszkańców  Runowa  np.  Pani  Honke  z  całym  szacunkiem  dla  oświaty 
Runowieckiej  zrobiła  bardzo  dużo,  Pani  Staroń,  Pani  Bukato  te  osoby  tworzyły  kulturę  i 
wszystko co w Runowie jest i po nich coś zostało i przykro mi, że tu się nie znalazły 
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Radny Mazuro – w duchu wystąpienia Pani radnej powiem tak wprowadzając ustawę o nadaniu 
honorowego czy zasłużonego i tam w zasadach żeśmy określili, jakie tam są powiedzmy te zasady 
żeby przydzielić i trochę żeśmy to skrócili, bo urodził się dobrze, ze dożył a jak będzie święto 
rolników to będzie długa lista nie na tym polega nadawanie tytułu zasłużony 

Radny  Kaliciński –  tak  jak  mówiła  koleżanka  tak  Pani  Honke,  Pani  Bukato  całe  grono 
pedagogiczne by wyszło i później temu się dało a temu się nie dało nie wiem 

Radny Wilk –to może trzeba było wspólnie dla całego grona pedagogicznego. Jaka była ta rada 
sołecka ile to było osób czy to znów była sołtys i Kaliciński, bo ja tak podejrzewam, że dwie 
osoby

Radny Kaliciński – nie to dwie osoby, które nie biorą udziału 

Pani Burmistrz – przykro mi, że przy tak miłym akcencie są już zgrzyty nie porozumienia, ale 
powołując komitet organizacyjny 150 lat Runowa byli zaproszenia Pani radna Kamińska i Pan 
radny Wilk i Państwo odmówiliście pracy w komitecie i macie prawo do swoich opinii. Tak jak 
tutaj  padło Komisja  Społeczno – Oświatowa mogła przedstawić  swoje kandydatury.  Nie jest 
jeszcze zapóźni żeby w przerwie zgłosić kandydatury, jeśli jest taka potrzeba

Radny Wilk – ja uważam, że należało zrobić zebranie ludzi a dlaczego ja nie weszłam do tej 
komisji, dlatego, że co wybyło dobrze to było by Kaliciński a co wybyło źle to byłoby Wilk. Był 
konkurs aktywne sołectwo na zebraniu w Runowie sołtys przedstawił liczyłam, że zdobędziemy 
nagrodę pieniężną a nawet pierwsze miejsce a dlatego, że mieliśmy dwóch radnych w komisji jak 
ja bym się czuł w stosunku do innych sołectw to jest opinia o radnych sołtysa

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  bym  chciała  skończyć  tą  dyskusję,  bo  już  uchwały 
podjęliśmy. Przechodzimy do kolejnego punktu odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz 
odpowiedzi  na  interpelacje  zgłoszone  na  poprzednich  sesjach,  nie  wiem czy  Pani  Burmistrz 
zechce, bo nie była na początku przy ich zadawaniu

Pani Burmistrz – na część tak, Pani Sekretarz zanotowała. Wysoka Rado interpelacja Pana Hliba 
wykaszanie na łukach i skrzyżowaniach skonsultuje to z zarządem, bo to głównie o nich chodzi 
najwięcej  maja  dróg  widocznie  jest  taka  kosiarka,  że  nie  zahacza  większego  łuku  to  jeszcze 
sprawdzimy. Malowanie pasów rozgraniczeń na terenie całej gminy jak już Państwo zauważyliście 
w tym roku zarządcy już rozpoczęli malowanie, bo jest maj i malują pasy i linie rozgraniczające w 
ubiegłym roku tak się stało, że nikt nie wygrał przetargu bądź je unieważnili i te pasy nie były 
malowane myślę, że każdy zarządca będzie to wykonywał i będzie to wykonane w sezonie. Temat 
przedszkola  w  Cieszynie,  zgłosiłam  Cieszyno  świetlice  do  projektu,  który  opracowywał 
Powiatowy Urząd Pracy w Łobzie, każda gmina zgłaszała swoje obiekty na przedszkola wiejskie, 
ponieważ mieliśmy już Sielsko i Mieszewo zgłoszone w projekcie, który gmina sporządziła, więc 
do tego projektu zgłosiłam Cieszyno. Wiecie Państwo, jeżeli ktoś nie wie to oficjalnie informuję, 
że projekt Powiatowego Urzędu Pracy wygrał w Ministerstwie kwotę 17 czy 11 mln już dokładnie 
nie pamiętam 

Radny Hlib – 3 mln

Pani  Burmistrz –  a  to  może  mi  się  pomyliło  z  innym  projektem.  W każdej  gminie  będą 
realizowane przedszkola z tego projektu łącznie na Cieszyno jest kwota 137 tys. jak pamiętam z 
kosztorysu obiekt  będzie  całkowicie  zmodernizowany wymiana okien,  drzwi,  podłoga,  ściany, 
toaleta,  ciepła  woda,  ogrzewanie,  zakup  nowego  wyposażenia  i  nowych  mebli,  nauczyciel 
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wychowania przedszkolnego, pomoc i catering. Projekt będzie chyba trwał dwa lata. Wszystkie 
prace mają być wykonane do końca roku i przedszkole rozpoczyna działalność od 1 stycznia 
2010  i  na  ten  moment  wszystkie  informacje,  jakie  mogę  przekazać,  ponieważ  tyle  wiem  z 
dokumentów, które mam i które są załącznikiem do wniosku natomiast w najbliższych dniach 
będziemy  podpisywać  z  Liderem,  czyli  z  Powiatowym  Urzędem  Pracy  porozumienie  gdzie 
zostaną spisane wszystkie zadania z każdej z gmin, rozliczenia finansowe i tym podobne. W tym 
projekcie to są 100% koszty Kapitału Ludzkiego i akurat ten program prowadzi Ministerstwo 
Pracy i Polityki Społecznej. Kolejna interpelacja przygotowanie gminy do sezonu czy są szanse, 
aby byli ratownicy na pewno będziemy poszukiwać damy ogłoszenia. Ja już namawiałam kilka 
osób, że gmina sfinansuje kurs ratownika nie ma zainteresowania, więc widzę to raczej czarno 
znowu kolejny sezon nie będziemy mieli ratownika na plaży, ale ogłoszenia w najbliższych dniach 
się ukażą. Wznowienie kontroli strażnika w miejscowości Trzebawie i Cieszyno strażnik wraca do 
pracy  6  czerwca  po poważnej  chorobie  także  mam nadzieję,  że  będzie  już  zdrowy i  będzie 
wykonywał  swoje  obowiązki.  Kolejna  interpelacja  czy  nauczyciele  filii  Sielsko  i  Mieszewo 
otrzymają wypowiedzenia i co się szykuje. Proszę Państwa w Sielsku i w Mieszewie zaplanowałam 
w tych szkołach przedszkola wiejskie,  pisaliśmy projekt  do Kapitału Ludzkiego zakładam, że 
otrzymamy pieniądze  na  przedszkola  wiejskie  wówczas  zamiast  tych  szkół  będą przedszkola, 
zatem nauczyciele w odpowiednim okresie to jest do końca maja muszą dostać wypowiedzenia 
bądź  przeniesienia.  Ostatecznie  z  Panią  Dyrektor  Śmigielską  uzgodniłyśmy,  że  z  Karty 
Nauczyciela będą przeniesienia dla nauczycieli,  dlatego, że jest to korzystniejsza dla nauczycieli 
forma nie tracą pracy a gmina nie musi zapłacić odpraw i nauczyciela będą mieli prace. Jeżeli 
przedszkola przejdą to wówczas nauczyciele zostają w pracy, bo będą pracownikami przedszkola i 
one w projekcie są chyba na trzy lata także jest to gwarantowany okres zatrudnienia, czy do tej 
interpelacji są jakieś pytania?

Radny Hlib – a jeżeli nie  

Pani Burmistrz – przedszkola będą

Sołtys Mieszewa – na pewno od września będą?

Pani Burmistrz – jestem przekonana, że będą

Radna Kamińska – a doszło do likwidacji szkół, że Pani już planuje

Pani Burmistrz – nie musi być uchwały o likwidacji wystarczy, że wystąpiły powody do zmian 
organizacyjnych a w tym przypadku są takie powody, ponieważ po nowelizacji o systemie oświaty 
z kwietnia tego roku występują dwie różne podstawy programowe w klasach od jeden do trzech i 
nie ma możliwości w filiach w Sielsku i w Mieszewie w klasach, które mamy łączone prowadzić 
dwóch różnych podstaw programowych nie  mogę tak zatwierdzić  arkusza organizacyjnego w 
związku z tym już miałam informację od Pani Wolskiej, że dzwonią rodzice z Sielska i przenoszą 
częściowo  dzieci  do  Runowa  i  Węgorzyna  i  będziemy  mieli  sytuację  taką  jak  mieliśmy  w 
Mieszewie i w Sielsku rok temu pamiętacie Państwo część dzieci zamiast wstawić się do Sielska i 
do Mieszewa to poszła do Runowa i Węgorzyna i dlatego zaczął się problem już rok temu gdzie 
w jednej klasie jest czworo dzieci a w drugiej klasie jest sześcioro dzieci, więc w takich klasach nie 
można prowadzić edukacji na tych poziomach, na których są prowadzone, że są dwie podstawy 
programowe, więc w Karcie Nauczyciela jest artykuł, który mówi w związku z likwidacją bądź 
zmianami  organizacyjnymi  można  wypowiedzieć  nauczycielowi  mianowanemu  pracę  w  tym 
przypadku  po  wielu  konsultacjach  jeszcze  raz  powtarzam  Pani  Dyrektor  zastosowała 
przeniesienie co jest korzystne dla nauczyciela, ale ja jestem przekonana, że będą przedszkola i 
nauczyciele będą mieli prace 
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Sołtys Mieszewa -  a jeżeli przedszkoli nie będzie czy nauczyciele zostaną w szkole i będzie dalej 
trwała nauka czy nie?

Pani Burmistrz – przedszkola, jeżeli będą to w projekcie jest, że zaczynają od września, czyli 
praktycznie,  jeżeli  teraz  w  czerwcu  dostane  już  informacje,  że  nasz  projekt  otrzymał 
dofinansowanie to lipiec,  sierpień mamy na przygotowanie  bazy dla przedszkola i  pierwszego 
września zaczynają się zajęcia w przedszkolu 

Sołtys Mieszewa – a jeżeli się okaże, że nie

Pani Burmistrz – Pani sołtys, co Pani jest taka wątpiąca?

Sołtys Mieszewa – bo wątpię w to, że to przedszkole będzie i czy ci nauczyciele powrócą do 
naszej szkoły 

Radna Kamińska – tylko, co załatwia przeniesienie z całym szacunkiem?

Pani Burmistrz – załatwia, przeniesienie nauczyciela do drugiej placówki

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a w Runowie brakuje, że się ich przenosi? czy do innych 
szkół się ich przenosi?

Pani Burmistrz –  przenosi się do szkół na terenie gminy 

 Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ale  Pani  dyrektor  z  Runowa może  tylko  przenieść  do 
swoich placówek 

Pani Burmistrz –  nie nauczyciel może być przeniesiony do szkoły na terenie gminy

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to, w jakiej szkole brakuje nauczycieli?

Pani Burmistrz –  nie możemy patrzeć w ten sposób, że brakuje nauczycieli, mamy nauczycieli 
którzy mają dużo nadgodzin czyli godzin ponad wymiarowych więc zamiast zwalniać nauczyciela 
i  zapłacić mu 6 miesięczna odprawę dyrektor proponuje  nauczycielowi przeniesienie  do innej 
szkoły i wówczas nauczyciel ma prace ale w tej szkole przynajmniej o 18 godzin spadają godziny 
ponad wymiarowe ale to jest normalna procedura tak postępują dyrektorzy. Nauczyciel ma prawo 
wyboru albo odejść, czyli dostać wypowiedzenie i dostać odprawę 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  Pani  Burmistrz,  Pani  mówi,  że  dzwonią  telefony  od 
rodziców, że chcą przenosić a ja dostałam telefon od rodziców, którzy powiedzieli, że protestują i 
nie chcą przenosić dzieci do innych szkół wręcz poinformowali  mnie, że złożyli  do Pani taki 
protest pisemny

Pani Burmistrz – jest pięcioro rodziców z Mieszewa, bo ten problem dotyczy Mieszewa, bo 
Sielsko  rodzice  oświadczyli,  że  przenoszą  dzieci  natomiast  z  Mieszewa  pięcioro  rodziców 
napisało do mnie list, że chcą żeby dalej nauka była w Mieszewie, ale proszę Państwa jeszcze raz 
powtarzam, nie mogę stworzyć arkusza organizacyjnego dla klasy pierwszej i dla klasy trzeciej w 
Mieszewie gdzie w klasie pierwszej jest 6 uczniów a w klasie trzeciej 4 uczniów raptem jest 10 
uczniów w całej szkole i obowiązują dwie podstawy programowe po prostu jest to nie możliwe 
tak nie można prowadzić edukacji. Ja takiego arkusza nie zatwierdzałam a rodzice nie będą mieli 
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wyjścia trudno żeby pięcioro rodziców powiedziało, że nie my się nie zgadzamy edukacja wymaga 
pewnego ładu, jeżeli mamy uczyć dzieci na jakimś określonym poziomie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a co w tej sytuacji Kurator ma do powiedzenia?

Pani Burmistrz – nic nie ma do powiedzenia 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy wyraża opinię jakąś do likwidacji?

Pani Burmistrz- tu nie ma likwidacji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale tej szkoły nie będzie nazwijmy rzeczy po imieniu 

Pani Burmistrz – zachodzą zmiany organizacyjne nie łączy się oddziałów, oddział przenosi się 
do innej szkoły 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli szkoły w Mieszewie nie będzie, będzie zlikwidowana

Pani Burmistrz -  zakładam, że nie będzie dzieci przejdą do Mieszewa, proszę Państwa ja byłam 
chyba dwa razy na zebraniu mieszkańcy jasno się opowiedzieli z przedszkolem do przedszkola 
jest 17 podań a w dwóch klasach mamy 10 uczniów to czyj interes należy wziąć pod uwagę, 
niestety musze to przeprowadzić, bo po prostu nie ma dzieci wcześniej czy później to nastąpi 
oczywiście  obiekty  i  w  Sielsku  i  w  Mieszewie  dalej  są  obiektami  oświatowymi  ponieważ 
przedszkola  są  kategorią  oświatową  i  w  obsłudze  będzie  tak  jak  teraz  palacz,  sprzątaczka  w 
Mieszewie  jest  świetlica  i  będzie  punkt  biblioteczny  natomiast  w  Sielsku  jest  pracownia 
komputerowa będzie przedszkole 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – w tym temacie radny Drozdowski chciałby cos zapytać

Radny Powiatowy Józef Drozdowski – chciałbym uzyskać albo od Pani albo od Pani Skarbnik 
taką informację może nie dzisiaj, finansową. Dzieci z Mieszewa widomo jak kończyły Szkołę 
Podstawową to poszły do Gimnazjum likwidacja tej szkoły była w 2005 roku i te dzieci od 4 
klasy do 6 dojeżdżają do Dobrej i teraz się zapowiada, ze te dzieci z Mieszewa i ze Zwierzyna 
również będą dojeżdżały do Dobrej i teraz tak na każde dziecko w gminie wiejskiej w małych 
miejscowościach jest duża dotacja, którą płaci Rząd, Ministerstwo nie gmina raz zadowoleni Pani 
Burmistrz Wilczek i nauczyciele ze szkoły a dwa chciałem się zapytać czy jest prawdą, że za 
dowożenie dzieci ze Zwierzynka i Mieszewa, bo to już do innej gminy płaci również nasza gmina 
bo podobno tak jest i koszty są wysokie, ale chciałem po prostu uzyskać informację. Drugie 
pytanie wczoraj akurat Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy na sesji w Powiecie stwierdził 
Pani Burmistrz omówiła kwota 3 mln na wsiach nie ma przedszkoli praktycznie będzie to za 
darmo z jedzeniem z nauką będą zatrudnieni wychowawcy w myśl projektu dziecko w 
przedszkolu rodzic w pracy tak to się chyba nazywa. Chciałem się zapytać, bo zgłoszone zostało 
Sielsko i Mieszewo do tego drugiego programu chciałem powiedzieć, że Gmina Resko zadałem 
pytania Pan Hlib był też obecny, dlaczego skoro nie ma wkładu gminy albo jest to w punkcie 
zerowym bardzo małe koszty Gmina Resko otrzymała 3 przedszkola zostały zakwalifikowane a z 
naszej gminy tylko jedno ty bardziej, ze ten wkład jest zerowy chciałbym uzyskać informację. 
Rozumiem, że Sielsko Mieszewo nie, bo to z innego programu, ale są również inne miejscowości 
w naszej gminie oprócz Węgorzyna i dlaczego nie udało się do tej puli bezpłatnej innej 
miejscowości, chociaż żeby oprócz Cieszyna żeby była jeszcze inna miejscowość w naszej gminie, 
dziękuję bardzo
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję

Pani Burmistrz – nie zgłaszałam więcej miejscowości niż Cieszyno, dlatego, że w drugim 
projekcie zgłosiliśmy Sielsko Mieszewo. Gmina Resko zgłosiła trzy, ale ona nie pisała odrębnego 
projektu na przedszkola wiejskie także 

Radny Powiatowy Józef Drozdowski – Gmina w Stargardzie Łobeskim Pan Hlib zresztą też 
mówił dofinansowała w 100% nie czekała na środki unijne to były słowa Pana Hliba może 
potwierdzić 

Pani Burmistrz – nie będziemy się licytować,  która gmina więcej zgłosiła, bo to nie na tym 
polega  natomiast  trzeba  pamiętać  proszę  Państwa,  że  po  skończeniu  projektu  skończą  się 
fundusze unijne i przedszkole musi funkcjonować dalej, więc ja sobie nie wyobrażam sytuacji, że 
dzisiaj hura optymizm zgłoszę pięć, sześć wsi a co będzie za dwa lata jak się skończy projekt 
unijny  będzie  stać  gminę  tyle  przedszkoli  prowadzić,  więc  tutaj  też  musi  być  pewien  umiar 
zgłosiłam Cieszyno żeby było jakby po tamtej stronie i Sielsko Mieszewo z tego względu żeby 
bardziej zagospodarować bazę, która zostanie i faktycznie Mieszewo wychodzi nam tak z ankiet 
17 chętnych rodziców natomiast Sielsko jest 9 dzieci od stycznia 12 plus jeszcze może dojść. W 
Cieszynie  jest  możliwość  Cieszyno  i  Winniki  uważam,  że  i  tak  jak  na  pierwszy  rok,  kiedy 
startujemy na przedszkola wiejskie to jest i jeszcze jakbyśmy dostali na Sielsko i Mieszewo to jest 
uważam sukces będziemy mieli trzy przedszkola wiejskie, bo do tej pory nie mieliśmy żadnego na 
wsi, przepraszam było chyba przez rok w Mielnie

Radny  Powiatowy  Józef  Drozdowski –  odnośnie  odpowiedzi  Pani  Burmistrz  albo  Pani 
Skarbnik, co do dowożenia, kto za to płacił 

Pani Burmistrz – nie płacimy Panie radny tak było na początku chyba przez dwa,  trzy lata 
porozumienia potem już nie ma oni to już maja w subwencji a koszty transportu muszą sami 
sobie pokryć 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz jesteśmy w punkcie odpowiedzi, więc proszę 
kontynuować 
Pani Burmistrz – Pani radna Kamińska dworzec w Mieszewie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – drogę przejęliśmy a budynek nie pamiętamy czy przejęliśmy

Pani Burmistrz – proszę Państwa budynku nie przejmiemy, bo warunkiem żeby ci mieszkańcy 
kupili od PKP tak samo jak w Runowie było, aby mieli dojazd do drogi publicznej, więc dlatego 
Rada się zgodziła przejąć drogę i teraz idą procedury i dopiero teraz będą mogli kupić. Lampa 
przy bibliotece i chodnik czy będzie wykonany nie wiem czy zdążę zrobić do tego jubileuszu 

Radna Kamińska – ale to nie chodzi o to bo tam już kilka razy mówiłam tam nie ma jak dojść 
na przykład jak dzisiaj popadało to tam nie dojdzie się 

Pani Burmistrz - dobrze to jeszcze sprawdzę a lampa przy bibliotece to jest do zawieszenia tak? 
bo rozumiem, że słup jest 

Radna Kamińska – tak, tak 

Pani  Burmistrz –  dobrze,  w  projekcie  organizacyjnym  czy  będą  Wicedyrektorzy,  nie  ma 
wicedyrektora i nie będzie nie zatwierdziłam arkuszy z dyrektorami w Gimnazjum i w Runowie, 
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dlaczego?  Dlatego,  że  jest  przepis,  który  mówi,  że  jest  wicedyrektor  w  szkole,  jeżeli  ilość 
oddziałów wynosi 12 w Gimnazjum jest 11 i w Runowie 11 tak Pani Koordynator?

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – w tej chwili jest, 12 ale będzie 8 w Runowie

Pani Burmistrz – tak będzie 8, więc nie ma podstaw, aby był wicedyrektor natomiast uznałam 
za celowe żeby w Runowie w arkuszu organizacyjnym wstawić Pani dyrektor pół etatu sekretarki, 
ponieważ tam od lat nie wiem jak to się  stało i Pani dyrektor nigdy się  oto nie dopominała 
dyrektor odbierał telefony, pocztę

Radna Kamińska – i dlatego było stanowisko wicedyrektora, bo on robił te wszystkie rzeczy

Pani Burmistrz - wicedyrektor tez nie jest od tych spraw, dyrektor nie wiem znaczki przyklejał, 
pieczątki stawiał po prostu nie było normalnej pracy sekretariatu tak jak to było w innej szkole 
gdzie rodzice przychodzą do tego dyrektora trzeba umówić tego rodzica

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale tam nie ma miejsca 

Pani Burmistrz – jest miejsce jak nie będzie wicedyrektora to wybije się ścianę 

Radna Kamińska – ale tam jest księgowa

Pani Burmistrz – to już sobie Pani dyrektor zrealizuje nie ja jestem od tego. Dyrektor ma pół 
etatu jest  zadowolona chciała będzie sekretarka nie pasuje przyjdzie  Pani dyrektor wykreślę  z 
arkusza 

Radna  Kamińska –  Pani  Burmistrz  Pani  tak  szybko  odpowiada  a  ja  muszę  pewne  rzeczy 
powiedzieć wie Pani, że jest nowa Pani dyrektor i zostanie z księgową i czy ta kobieta da sobie 
rade chodzi o to żeby szybko sobie wpadła i wypadła 

Pani Burmistrz -  ale co ja ma Pani dyrektor pokój umeblować 

Radna Kamińska – nie, był wicedyrektor i nauczyciel zna się lepiej na wielu rzeczach szkolnych 
niż przychodzi nowa 

Pani Burmistrz -  ale przepis mówi

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz, ale jest przepis, który mówi również o tym, 
że na wniosek dyrektora organ prowadzący może wyrazić zgodę na wicedyrektora 

Pani Burmistrz -  proszę Państwa w szkole gdzie jest 8 oddziałów nie będzie wicedyrektora 
proszę bardzo niech Pani dyrektor wyższy dodatek motywacyjny nauczycielowi i przekazać mu 
obowiązku która pełnił wicedyrektor jest sprawa do rozwiązania ale od tego jest dyrektor żeby 
myślał. Kolejna interpelacja  droga wyjazdowa z cmentarza wykosić wyjazd cmentarze ma Pan 
Makarski na pewno będzie wszystkie kosił chyba, że to jest już za wyjazdem nasza droga, dobrze 
zapisane  zgłosimy.  Wcześniej  był  Pan  radny  Kołodyński  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  żeby 
poprawił  fuszerkę  na  drodze,  pamiętajcie  Państwo,  że  jeszcze  były  warunki  zimowe  jak  już 
tarabaniliśmy  do  wszystkich  zarządców,  że  maja  naprawiać  dziury,  bo  dziura  na  dziurze  i 
faktycznie mówiła mi dyrektora, że będą naprawiać te dziury, ale za chwile będą je poprawiać, bo 
one nie wstrzymają, dlatego będą kleić jeszcze raz. Wiecie Państwo, jaka jest teraz metoda na 
wtrysk,  zauważyliście  Państwo  na  drogach  gminnych  jak  są  naprawiane  dziury  w  drogach 
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asfaltowych  uzgodniliśmy  z  Panem,  Makarski,  że  jak  nie  będzie  miał  właściwej  maszyny  do 
naprawy dróg asfaltowych to będziemy zlecać do Stargardu tam gdzie firmy mają odpowiedni 
sprzęt. Pan Makarski zakupił taka maszynę i widzieliście Państwo jak robił na Połchowskiej i na 
Kolejowej w Runowie wycinał, osuszał, idzie ta warstwa lepiku i jest to dokładnie zrobione także 
przekażemy do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Zatrudnienie drugiego strażnika proszę Państwa 
dam przykład Reska tam planują dochody z mandatu 400 tys. w budżecie i zatrudnili drugiego 
strażnika natomiast u nas mamy raptem przychód 150 tys., więc na razie nie przewiduje

Radny Kołodyński – jeśli Pani pozwoli to rozwinę ta myśl dlaczego chodzi mi po prostu o to, 
że osoba która to wykonuje w tej chwili wiem, że jej się kończy okres tej pracy odbywania jako 
stażu  z  Urzędu  Pracy.  Jest  to  dziewczyna,  osoba,  która  bardzo dobrze  według  opinii,  którą 
zaciągnąłem bardzo dobrze wykonuje swoją pracę między innymi to, że jest tyle wystawionych 
mandatów i tyle poszło do tych, co przekroczyli wykroczenia to właśnie dzięki pracy tej osoby 

Pani Burmistrz – chodzi o strażnika czy o Panią stażystkę?

Radny Kołodyński – Panią stażystkę zatrudnić, jako strażnika,  bo my podjęliśmy uchwałę o 
zatrudnieniu dwóch strażników i to w niczym nie przeszkadza przecież, czym jest przychód ok. 
150 tys., bo koszt utrzymania jednego to 25 tys. to i tak jesteśmy do przodu 

Pani Burmistrz – pamiętajcie Państwo fotoradary odejdą z gmin w 2010 roku i co zostaniemy z 
dwoma  strażnikami,  odprawa,  wyszkolenie,  mundur  na  początku  strażnik  kosztuje  wielkie 
pieniądze 

Radny Kołodyński – dobrze ja zgłosiłem myśl,  byśmy stworzyli  miejsce pracy a tak nic nie 
mamy 

Pani Burmistrz – tutaj jest kolejne pytanie czy to, co się robi w Runowie, rozumem, że chodzi o 
skwer  czy  jest  pozwolenie  na  budowę  jest  zgłoszenie  robót  do  Starostwa  jeszcze  za  Pana 
Konarskiego  i  realizujemy.  Pan  radny  Cierpisz  przycięcie  żywopłotu  przy  skręcie  na  drogę 
Cieszyno to również przekażmy zarządcy. Pan radny Szymko nie otrzymał odpowiedzi w sprawie 
drogi w Sielsku część bitumiczna i część kruszywo to udzielę na piśmie, bo jeszcze nad tą droga 
myślimy. Powiat łata dziury i gmina ja już to w tamtym roku na prośbę Pana radnego na piśmie 
korespondowałam ze starostą oni odrzucają taką możliwość współpracy i nie ma zgody, dlatego 
ja tutaj nic nie zrobię, uważam oczywiście to za słuszne, ale nie zgody powiatu ja nie pamiętam, 
na  co  się  oni  powoływali,  ale  jest  korespondencja  z  ubiegłego  roku  można  przekazać. 
Przewodnicząca  Rady  Osiedlowej  sprawa  placu  zabaw  na  Osiedlu  ja  miałam  monity 
mieszkańców w sprawie tego ogródka i tam są może dwa, trzy urządzenia metalowe i sprawa 
wygląda w ten sposób, że teren jest gminny należy do zarządców a ich jest trzech i mówiłam już 
tym osobą,  która tam mieszkają  a przychodzą do mnie żeby gmina zrobiła.  Gmina może na 
początku  zrobiła,  ale  pozostało  to po gminie  przejęli  zarządcy jeszcze  jak  była  radnym Pan 
Wiśniewski w tamtej kadencji to pamiętam on chodził koło tego brał farbę malował mieszkańcy 
jeszcze jakoś się zorganizowali i zadbali teraz tym placem zabaw w ogóle się nikt nie interesuje. Ja 
chyba zrobię pismo do zarządców, ale to nie poskutkuje, bo przecież ci ludzie, co tam mieszkają 
płaca za utrzymanie nieruchomości i powinno to być zrobione, bo korzystają z tego ich dzieci. 
Oczywiście rozeszła się fama, że będzie nowy plac zabaw na tej działce gminnej zaraz tutaj obok 
nowego bloku w ramach tego projektu, który złożyliśmy do funduszu unijnego i wszyscy myślą, 
że to zostanie wycięte wywiezione a będzie obok nowy plac zabaw i żaden zarządca nie chce się 
wziąć do pracy. Burmistrz po prostu nie może wyręczać w niektórych sytuacjach właściwe osoby, 
jednostki  i  zarządców,  bo  ja  nie  mogę  wydać  pieniędzy  publicznych  na  parcele  zarządcy. 
Następnie, co dalej z Orlikiem i czy będą szatnie, akurat nie mogłam być na początku sesji jak 
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Państwo  decydowaliście  o  Orliku,  więc  tą  cześć,  którą  chciałem dołożyć  jest  zdjęta.  Proszę 
Państwa Orlik nie jest zagrożony będzie wykonany i również będą szatnie oczywiście ten oferent, 
który złożył najtańszą ofertę prawie 900 tys. przeprosił na pisemnie ceny podał netto i oferta do 
kosza i kolejna oferta na 1.000.116 więc oświadczam, że Orlik będziemy realizować. Likwidacja 
mostku ja nic nie wiem o żadnej likwidacji będziemy to sprawdzać a mostek wygląda tak, że co 
Zarząd Melioracji zrobi barierki na mostu to wycinają na złom 

Sołtys Runowa – nie ta barierka jest przegięta 

Pani Burmistrz – ale na pewno ta barierka nie może być zlikwidowana Pani Zastępca się tym 
zajmie.  Sołtys  Winnik  jak  jest  realizowana  uchwała  odnośnie  oczyszczalni  przydomowych  to 
może Pani Zosia opowie, bo prowadzi te oczyszczalnie

Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza -  uchwała nabierze mocy prawnej bo dzwoniłam 
do Szczecina będzie ogłoszona w Dzienniku Urzędowym nr 24 z 1 czerwca także wejdzie w życie 
po 14 dniach a chętni są, są 4 podania, dwa wnioski są zaopiniowane pozytywnie a dwa czekają 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz a tak przy okazji, co z reszta uchwał, która 
Czekaja na opublikowanie, bo tam bardzo wielki poślizg Wojewoda ma

Pani  Zofia  Makarec  Zastępca  Burmistrza -   ostatnie  uchwały  zostały  opublikowane  w 
Dzienniku nr 18 z 27 maja wejdzie w życie 11 to jest uchwała tak 729 to jest o inkasentach, 730 
odnośnie zabytków, 731 mówię pozycje o wynagrodzeniach  te uchwały wejdą w życie 11 i będzie 
można wypłacać pozostałe nie wiem mają do wydania 19 dzienników żeby mi sprawdzić to nie są 
wstanie także studnie wchodzą w Dzienniku 24 z 1 czerwca tyle wiem a pozostałe nie wiem leżą

Pani Burmistrz – kolejne pytanie jak wjechać do parkingu Koniczynka od strony Chociwla. Jaki 
status  ma  chodnik  i  Ścieszka  rowerowa  pamiętacie  Państwo  i  to  było  w  każdej  kadencji 
wałkowane  jak  oznakować  ścieżkę  wiem,  że  jakiegoś  czasu  zarządca  nie  wyrażał  zgody  na 
postawienie odpowiednich znaków, dlatego, że uważał, że ścieżka nie może być oznakowana na 
określonym odcinku nie ścieżki od, do ale, mimo, że nie ma znaków jeszcze nie nastąpiła kolizja. 
Sołtys Sielska łatanie dziur i koszenie poboczy to już wszyscy zaczęli wykaszać i w Sielsku tez 
będzie wykoszone. To wszystkie interpelacje dziękuję.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –dziękuje,  kolejny  punkt  porządku  obrad  7  informacje 
Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podjętych  w  czasie  międzysesyjnym  o  rutynowych 
działaniach mówiłam, że nie będę już więcej wspominać, więc powiem tylko o tych nietypowych 
brałam  udział  20  maja  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  PUWiS  tu  w  Urzędzie  odbyło  się 
spotkanie, mieszkańcy zgłaszali swoje wnioski i uwagi do operatora. Było 15 może 20 osób w 
między  czasie  pewne  sprawy  zostały  wyjaśnione  i  chętni  się  wykruszyli.  24  odbyło  się  w 
Zwierzynku  otwarcie  ukończonej  remizy  strażackiej  poświęcenie  miałam  między  innymi 
otwieranie tego obiektu na moje ręce zostało złożone taki gadżet strażacki taki misiu i w tym 
momencie  chciałabym  przejść  do  kolejnego  punktu  wolne  wnioski  i  komunikaty,  bo 
zadecydowałam,  że  te  maskotki,  która  Rada  otrzymała  ze  Zwierzynka  a  ta  maskotkę 
otrzymaliśmy  z  okazji  zakupu  dla  OSP  Runowa.  Te  dwie  maskotki  zdecydowałam,  że 
przekażemy na imprezę charytatywną, która będzie miała miejsce 30 maja zorganizowaną między 
innymi przez Stowarzyszenie „Lepsze Runowo” Runowo wsi przy remizie strażackiej ja tu dzisiaj 
Państwu rozdałam takie ulotki, jakie Stowarzyszenie wraz z parafią opracowało i wypuściło ich 
nadrzędnym celem jest  zebranie  pieniędzy  na  odremontowanie  tego  zabytkowego  kościoła  i 
bardzo zachęcam do brania udziału w tej imprezie i wspomożenie ich finansowe tego zadania 
szczytnego. Z pozostałych komunikatów to chciałabym ogłosić, że jutro o godzinie 14 otwarte 
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będzie  wielka  uroczystość  10-  lecia  otwarcia  Gimnazjum  w  Węgorzynie  okrągła  rocznica 
powstania Gimnazjum w Węgorzynie i zapraszam na ta uroczystość wszystkich mieszkańców. Z 
ogłoszeń jeszcze takie, że 2 czerwca PCK organizuje kolejna akcje oddawania krwi w Łobzie w 
Domu Kultury również zachęcam i będę propagować tą akcję, bo w tak łatwy sposób można 
uratować ludzi. Tyle z moich komunikatów, jeśli Państwo macie inne to bardzo proszę, proszę 
radny Mazuro

Radny Mazuro – to jest wstępna informacja dla sołtysów z terenów wiejskich prawdopodobnie 
centrala nasienna zostanie postawiona w stan likwidacji i jest teraz jedyna szansa rolników żeby 
się zebrać w grupę producencką żeby skorzystać z tych obiektów, które są.  Tworzenie  grupy 
producenckiej  zbóż  oleistych  i  powiedzmy  strączkowych  nie  miało  sensu  jak  nie  mamy 
magazynów. W tej chwili syndyk pewnie postawi w stan upadłości jeszcze sąd nie podjął decyzji 
ale komunikuje, że już się odbyły pierwsze rozmowy z osobami którzy maja pomysł żeby coś na 
tych  obiektach  zrobić  i  będzie  pewnie  wiadomość  dla  rolników,  że  będzie  tworzona  w tym 
temacie grupy producenckiej, ktoś się pewnie skontaktuje do Państwa sołtysów będziemy robić 
spotkanie bo to jest ostatnia chwila zrobić grupę producentów nie wiem czy nam się uda ale 
może być tak, że zostaniemy sami a pośrednicy będą brali i zrobią co będą chcieli ze zborem a 
główne szczegóły to będzie na tych pierwszych spotkaniach i będzie tam omawiane i proszę ten 
temat puścić, że coś takiego będzie tworzone
Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ja jeszcze mam jedna sprawę o której bym zapomniała  do 
wiadomości Rada Miejska otrzymała pismo w sprawie Pana Tadeusza Safaryna, który tutaj na 
ostatnich sesjach zabierał głos (odczytanie pisma). Czy są jakieś wnioski lub komunikaty? Bardzo 
proszę sołtys Winnik 

Sołtys  Winnik –  wycofuje  przeprosiny,  które  zgłosiłem  wcześniej  na  ręce  Pani  Jadwigi 
Kamińskiej w związku z podaniem dat, że Komisja na sześciu posiedzeniach ja mówiłem, że nie 
są podane daty i po wnikliwym czytaniu dwa razy i mój przyjaciel Mariusz wycofuje przeprosiny

Przewodnicząca Rady Miejskiej – są w tytule protokołu strona 6 materiałów

Sołtys Winnik – przepraszam jednak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja proszę o spokój,  czyli  Pan sołtys Sobczyk przeprasza 
Kamińską tak?

Sołtys Winnik – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze dziękujemy, proszę Wiceprzewodniczący

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – w miesiącu maju odbyła się jedna sesja 
Związku R-XXI i tak taka pozytywna informacja, że Związek złożył wniosek zakładu w Słajsinie i 
ten wniosek otrzymał pozytywna opinię tam były drobne zastrzeżenia, o których mówiłem Pani 
Burmistrz odnośnie jak zapadnie decyzja o budowie to gminy, które są w Związku będą musiały 
mieć WPI zapisane kwoty na współfinansowanie a na razie to jest  takie nie pewne.  Wniosek 
przeszedł ta pierwszą ocenę pozytywna 

Pani  Skarbnik –  w  związku  z  tym,  że  na  dzisiejszej  sesji  została  podjęta  uchwała,  że  od 
przyszłego roku będą fundusze sołecki,  więc środki,  które rady mają do wykorzystania w tym 
roku muszą je wykorzystać, ponieważ one na przyszły rok nie przechodzą i żeby to nie było 
miesiąc listopad czy grudzień żeby nie było tak fakturki a i jeszcze nie wiem czy to prawda, ale 
Rada Osiedlowa chyba nie będzie miała funduszu sołeckiego, bo nie jest sołectwem 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje, jeśli nie ma innych wniosków ani komunikatów 
uważam punkt za wyczerpany przechodzimy do zakończenia obrad zamykam XXXII sesję Rady 
Miejskiej w Węgorzynie, dziękuję.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  35  ponumerowanych  stron  oraz  17 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej

          Monika Kuźmińska

Protokołowała:

Anna Adamów
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